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همزمان با هفته وحدت و در آستانه ولادت با سعادت حضرت محمد )ص( و امام 
جعفر صادق )ع( جشن گرامیداشت این هفته در پالایشگاه ستاره خلیج فارس 
برگزار شد. در این مراسم مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس با اشاره به 
ابعاد اخلاقی و شخصیتی پیامبر اعظم )ص( و لزوم بهره از این اسوه اخلاقی به 
تبریک هفته وحدت پرداخت و بر ضرورت حفظ وحدت در بین کارکنان برای 
اهداف والای تولید مستمر و پایدار فرآورده های سبد سوختی کشور در راستای 

خدمت به هموطنان ارجمند تاکید کرد.
علیرضا جعفرپور در ادامه سخنان خود روز گرامیداشت آتش نشانی و ایمنی را 

تبریک گفت و از تلاش های تلاشگران این عرصه خطیر تقدیر و تشکر کرد.
در این آیین جعفرپور به اجرای طرح طبقه بندی مشاغل کارکنان شرکت نفت 
ستاره خلیج فارس با دقت و تلاش های بسیار اشاره کرد و این امر را در راستای 

تشویق، برابری و ایجاد ارزش در راستای اجرای امور برای پرسنل دانست.
این مراسم که به همراه اجرای برنامه های فرهنگی، هنری، تواشیح و طنز بود، با 
اهدای لوح و جوایز به نفرات برتر ایمنی، آتش نشان و دانشکاران نظام انگیزشی 

مدیریت دانش شرکت نفت ستاره خلیج فارس به ایستگاه پایانی رسید.

برگزاری جشن هفته وحدت در 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس 

فروش ویلاهای ریاست جمهوری 
در قشم آغاز شد

برنز آسیا 
هدیه کاظمی به 

ایران    

وحدت ازکلام تا عمل 

هفته وحدت بهانه ای بود تا به یک اصل بنیادین پرداخته شود. 
اصلی که اگر به آن پایبندی عملی وجود داشته باشد، ضامن 
موفقیت و پیشرفت هر جامعه ای است. هرمزگان از آن جهت  
به ایران کوچک مشهور است که اقوام، پیروان ادیان و مذاهب 
مختلف در کنار همدیگر زندگی می کنند، با یکدیگر مراودات 
دارند، در غم و شادی همدیگر شریک هستند، برای موفقیت 
همدیگر تلاش می کنند. این همگرایی در هرمزگان ریشه در 
تاریخ دارد. از زمانی که هندی ها، زنگباری ها، شهروندان ممالک 
دیگر به بندرعباس کوچ کرده، آزادانه فعالیت کردند، وصلت 
نمودند و امروز به عنوان بخشی از شهروندان هرمزگانی روزگار 
یافته  عینیت  هرمزگان  در  که  همگرایی  اینست  می گذرانند. 
است. در شهرستان های بندرعباس، بسنک و پارسیان، میناب، 
جاسک، بندرلنگه، جزایر تسنن و تشیع بدون توجه به تفاوت ها 
شیرین ترین همزیستی را به نمایش می گذارند. پیامبر اسلام 
هِم، و تعَاطُفِهِم،  میفرمایند: ترَی المؤمنینَ فی ترَاحُمِهِم، وَ توَادِّ
هَرِ  باِلسَّ کَمَثَلِ الجَسَدِ، اذَِا اشتَکی عُضوٌ تدَاعی لهَُ سائرُِ جَسَدِهِ 

ی وَ الحُمَّ
مؤمنان در شفقت، دوستی و مهربانی با یکدیگر مانند اعضای 
یکدیکرند که اگر عضوی از آن به درد آید، سایر اعضا بی قرار 

می گردند و تب می کنند ...
ادامه صفحه2

سرمقاله

به قلم: سردبیر

مرضیه غلام حسینی - شرکت پالایش نفت آفتاب در اجلاس سراسری 
رهبران اقتصادی ایران به عنوان واحد پیشرو در تحقق شعار سال معرفی و 

نشان ستاره مدیریت ایران به آن اعطا شد.
از  تجلیل  رویکرد  با  ایران  اقتصادی  رهبران  از  تجلیل  سراسری  اجلاس 
واحدهای پیشرو در تحقق شعار سال در مرکز همایش بین المللی صدا و 

سیما مرکز تهران برگزار شد.
این رویداد سراسری با فراهم کردن آمار و اطلاعات مفید، فضای روشن 
تری از کسب وکار و میزان اثرگذاری بنگاه های اقتصادی در اقتصاد کشور 

ایجاد کرد. 
بر همین اساس از شرکت هایی که صلاحیت و شایستگی آن ها بر اساس 
مدارک مثبته احرازشده بود، در قالب اعطای نشان ستارگان مدیریت ایران 

قدردانی شد.
گانه  پنج  حوزه شاخص های  در  ایران  اقتصاد  رهبران  ارزیابی  فرآیند  در 
نوآوری و شکوفایی، افزایش و رونق تولید، کارآفرینی و اشتغال زایی، ارتقاء 
سطح فناوری و مسئولیت پذیری اجتماعی با مشارکت دولت و مجلس و 

سایر ارکان نظام در تهران شرکت پالایش نفت آفتاب به عنوان واحد پیشرو 
در تحقق شعار سال معرفی و تجلیل شد.

مسئولیت پذیری  حوزه  در  برتر  شرکت  آفتاب  نفت  پالایش 
اجتماعی و  فرهنگ سازمانی کشور

شرکت پالایش نفت آفتاب در ششمین اجلاس سراسری مسئولیت پذیری 
اجتماعی و  فرهنگ سازمانی به عنوان شرکت برتر در کشور معرفی شد.

ششمین اجلاس سراسری مسئولیت پذیری اجتماعی و  فرهنگ سازمانی  در 
سالن همایش های بین المللی صداوسیمای تهران برگزار شد.

هدف از برگزاری این رویداد معرفی شرکت های برتر ازنظر عملکرد مؤثر در 
حوزه مسئولیت های اجتماعی و تبادل تجربیات موفق بود.

مسئولیت های  حوزه  در  صنعتی  بزرگ  شرکت های  ارزیابی  فرآیند  در 
تأثیرات  و  آزمایی  راستی  واصله  و گزارش های  تمام عملکردها  اجتماعی 
پالایش  شرکت  اجلاس  این  پایان  در  و  بررسی  پیرامونی  محیط  در  آن 
و   اجتماعی  مسئولیت پذیری  حوزه  در  برتر  شرکت  به عنوان  آفتاب  نفت 

فرهنگ سازمانی کشور معرفی و تجلیل شد.

تجلیل از پالایش نفت آفتاب به عنوان ستاره مدیریت ایران
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یک هزار خودروی هیوندای 
النترا وارد کشور شد 

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق 
سواری  خودور  واردات  میزان  هرمزگان، 
ماهه  شش  در  باهنر  شهید  بندر  طریق  از 
امسال را بیش از یک هزار دستگاه اعلام کرد. 
از  گفت:  تختی   محمدحسینی  حمیدرضا 
ابتدای امسال  تاکنون با افزایش روند واردات 
خودرو، یک هزار و ۳۱ دستگاه خودرو سواری 
در بندر شهید باهنر وارد شده  است که از این 
میزان ۳۰۰ دستگاه امور ترخیصی آن ها توسط 

گمرک انجام شده است.
وی ادامه داد: تعداد ۷۳۱ دستگاه خودرو در 
حال ترخیص از گمرک وجود دارد و با پایان 
روند قانونی، بدون هیچ معطی از بندر خارج 

خواهد شد.
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق 
نوع  از  خودرو ها  این  بیشتر  افزود:  هرمزگان 
هیوندای النترا ساخت کشور کره بوده که از 
بارگیری شده  فارس  کشور های حوزه خلیج 

است.
و  ظرفیت  گفت:  تختی  محمدحسینی 
زیرساخت های مناسب این بندر برای واردات 
و ترانزیت ماشین آلات سبک و سنگین آن را 
به نقطه عطفی در پیشبرد اقتصاد دریا محور 
و افزایش مراودات با کشور های همسایه تبدیل 

کرده است.

خبر

هلال احمر نقش بي بدیلی در عبور کشور از بحران ها دارد

الملل  بین  امور  معاون  با  نشست  در  کامرانی  احسان 
جمعیت هلال احمر کشور با اشاره به اهمیت نقش و 
جایگاه هلال احمر، عنوان کرد: جمعیت هلال احمر 
نقش مهم در عبور کشور از بحران ها نظیر زلزله ، سیل 
و حوادث غیر مترقبه دارد. وی در همین خصوص، افزود: 
موقعیت جغرافیایی جمهوری اسلامی ایران به گونه ای 
است که هر ساله در معرض انواع حوادث و بحران ها 
قرار دارد که نقش هلال احمر در مدیریت حوادث و 

بحران ها غیرمترقبه مهم است. معاون سیاسی، امنیتی و 
اجتماعی استانداری هرمزگان، خاطرنشان کرد: جمعیت 
هلال احمر استان هرمزگان در حوادث سال های اخیر 
هرمزگان نظیر زلزله و سیلاب برای کاهش آلام آسیب 
دیده گان در کنار سایر دستگاه های امدادی و اجرایی 
نقش پر رنگی داشته است که جای تقدیر دارد.کامرانی، 
تصریح کرد: گسترش آموزش های مقابله با بحران ها 
در بین اقشار مختلف جامعه به ویژه دانش آموزان و 
دانشجویان برای کاهش تلفات و خسارت های احتمالی 
از اهمیت بسزایی برخوردار است. وی گفت: علاوه بر 
وقوع حوادث متعددی همچون سیلاب های ناگهانی و 
زلزله ها، خشکسالی بر مشکلات مردم هرمزگان در طی 
سه دهه اخیر افزوده است که نیازمند کمک دستگاه 
از  ناشی  مشکلات  از  استان  عبور  برای  امدادی  های 
خشکسالی به ویژه تنش کم آبی است.معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، اظهار داشت: 
هلال  توسط جمعیت  المللی  بین  های  کمک  جذب 

برای اجرای طرح های  احمر کشور و استان هرمزگان 
اقدامی درخور  آبی  و تنش های  با خشکسالی  مقابله 
توجه است که نیازمند گسترش آن در سراسر استان 
است. وی در همین خصوص، تصریح کرد: ورود جمعیت 
با  مقابله  برای  هرمزگان  استان  و  کشور  احمر  هلال 
خشکسالی و تنش های آبی زمینه ساز کاهش مشکلات 

مردم ساکن در این مناطق می شود.
کامرانی، تصریح کرد: توسعه فعالیت های کارافرینی، رفع 
چالش های معیشتی و زیستی و اعزام تیم های پزشکی 
متخصص به مناطق کم برخوردار برای کاهش مشکلات 
مردم ساکن در این مناطق و افزایش تاباوري با قدرت 
بیشتری دنبال شود. معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری هرمزگان، خاطرنشان کرد: استان هرمزگان 
به واسطه جایگاه ویژه آن در کشور و قرار داشتن در 
معرض انواع حوادث نیازمند نگاه ویژه از سوی جمعیت 
هلال احمر کشور با تقویت و پشتیبانی جمعیت هلال 

احمر استان است.

جهاد دانشگاهی آماده تقویت تعاملات با دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان است

جهاد  گفت:  هرمزگان  استان  دانشگاهی  جهاد  رئیس 
دانشگاهی آماده تقویت تعاملات با دانشگاه علوم پزشکی 
علوم  دانشگاه  رئیس  با  دیدار  در  زاهری  احمد  است. 
پزشکی استان هرمزگان، ضمن معرفی بخش های مختلف 

جهاد  کرد:  اظهار  هرمزگان  استان  دانشگاهی  جهاد 
تحقیقاتی،  بخش های  بودن  دارا  وجود  با  دانشگاهی 
افکارسنجی و آموزشی کوتاه مدت و خبرگزاری، آماده 
تقویت و گسترش تعاملات با تمام دستگاه های اجرایی 
به  اشاره  با  است.وی  پزشکی  علوم  دانشگاه  از جمله 
تاسیس و راه اندازی دانشکده های علوم پزشکی شرق 
و غرب استان هرمزگان، تصریح کرد: جهاد دانشگاهی 
آماده همکاری با دانشگاه علوم پزشکی در زمینه هایی 
نظیر برگزاری دوره های آموزشی، جلسات هم اندیشی و 
همایش های علمی است و سعی خواهد کرد با استفاده 
از ظرفیت های رسانه ای و تبلیغاتی خود اقدام به تولید 
محتوا در زمینه پیشگیری از آسیب های اجتماعی کند.

استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  غلامعلی جاودان، 

هرمزگان نیز در این نشست، با اشاره به اهمیت و جایگاه 
مهم جهاد دانشگاهی در تحقق توسعه پایدار هرمزگان، 
دانشگاهی  جهاد  پژوهشی  و  علمی  فعالیت های  گفت: 
هرمزگان رشد و ارتقای علمی استان را در پی دارد به 
دانشگاه علوم پزشکی سعی خواهد کرد  همین جهت 
فصل جدید از تعاملات با جهاد دانشگاهی را رقم بزند.

هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  آمادگی  اعلام  با  وی 
برای همکاری مشترک با جهاد دانشگاهی در زمینه های 
تصریح  تخصصی،  بخش های  در  پژوهشی  و  آموزشی 
کرد: مراکز تحقیقاتی دانشگاه علوم پزشکی می توانند در 
موضوعات امنیت و سلامت مواد غذایی، آلودگی هوا، علل 
شایع بودن انواع سرطان و .... با جهاد دانشگاهی همکاری 

مناسبی داشته باشند.

افتتاح ۳۰ واحد مسکن 
مددجویان کمیته امداد در 

هرمزگان

مدیر کل کمیته امداد استان هرمزگان گفت: 
تعداد ۳۰ واحد مسکن مددجویان در مناطق 
دفاع  هفته  مناسبت  به  هرمزگان  روستایی 
مقدس افتتاح و بهره برداری رسید. حمید باسره 
در جمع خبرنگاران افزود: افتتاح این ۳۰ واحد 
مسکن مددجویان از محل تفاهم نامه سه جانبه 
پاسداران  سپاه  و  مسکن  بنیاد  امداد،  کمیته 
بالغ  اعتباری  با  که  باشد  می  اسلامی  انقلاب 
احداث  تومان  میلیون  و ۵۰۰  میلیارد  بر ۱۰ 
شده است. باسره در خصوص اعتبارات هزینه 
شده برای احداث هر واحد افزود: برای احداث 
هر واحد مسکن، مبلغ ۱۰۰ میلیون تومان از 
 ۲۰۰ امداد،  کمیته  بلاعوض  اعتبارات  محل 
میلیون تومان از تسهیلات بانکی بنیاد مسکن 
پاسداران  از کمک سپاه  تومان  و ۵۰ میلیون 
کمیته  کل  مدیر  است.  بوده  اسلامی  انقلاب 
امداد هرمزگان در ادامه یادآور شد: بر اساس این 
تفاهم نامه سه جانبه، تعداد کل واحدها ۴۵۰ 
استان  در  روستایی  مددجویان  مسکن  واحد 
هرمزگان می باشد که با همکاری سپاه و بنیاد 
واحدها  کل  جاری  پایان  تا  امیدواریم  مسکن 
احداث و به نیازمندان تحت حمایت این نهاد 

در روستاها واگذار شود.

با حضور مسوولین انجام شد؛

برگزاری آیین آغاز عملیات  
مدرسه 9 کلاسه علی اکبر 

انتظامی

کلاسه   9 مدرسه  اجرایی  عملیات  آغاز  آیین 
خیر ساز با حضور مهدی باقار زعیمی مدیرکل 
نوسازی مدارس هرمزگان، سردار اباذر سالاری 
شورای  اعضای  شهردار،  نوبانی  سپاه،  فرمانده 
شهر بندرعباس و جمعی از خیرین و فرهنگیان 
این  در  باوقار  گردید.  برگزار  آموزان  دانش  و 
زیربنای  با  9کلاسه  مدرسه  کرد:  اظهار  آیین 
بهداشتی،  سرویس  بهمراه  ۱۱۰۰مترمربع 
صورت  به  سازی  دیوارومحوطه  و  سرایداری 
صددرصد خیری احداث خواهد شد. به گفته 
اکبر  علی  کلاسه   9 مدرسه  مسوول،  این 
انتظامی با اعتبار خیری ۱۲میلیارد تومان در 
محله ۲ هزار ناحیه ۲ بندرعباس احداث می 
شود.همچنین با حضور فرمانده نیروی دریایی 
سپاه مدرسه راهنمایی ۶ کلاسه حضرت زینب 
در شهرستان جاسک به بهره برداری رسید.برای 
تومان  میلیارد  مدرسه ۳  این  از  برداری  بهره 
هزینه شده است.همزمان با بهره برداری از این 
مدرسه ۲ هزار و ۵۰۰ بسته لوازم التحریر شامل 
کیف و تمام لوازم التحریر مورد نیاز به دانش 

آموزان مناطق جاسک و سیریک اهدا شد.

با جهیزیه اهدایی رهبر انقلاب : خبر

65۰ زوج هرمزگانی راهی خانه بخت شدند

با  هرمزگان  سنی  و  شیعه  داماد  تازه  و  نوعروس   ۶۵۰
۶۵۰ سری جهیزیه اهدایی از سوی رهبر انقلاب، زندگی 
مشترک خود را آغاز کردند. سردار محمد مارانی فرمانده 

قرارگاه مدینه منوره نیروی زمینی سپاه پاسداران در 
مراسم اهدای این جهیزیه ها اظهار داشت: با توجه به 
گسترش  زمینه  در  انقلاب  معظم  رهبر  رهنمودهای 
وحدت  هفته  مناسبت  به  برنامه  این  آسان،  ازدواج 

برنامه ریزی شد.
قرارگاه مدینه  با  برنامه  افزود: محوریت  مارانی  سردار 
منوره نیروی زمینی سپاه پاسداران است و شهرداری 
بندرعباس و کمیته امداد امام خمینی )ره( نیز در این 
زمینه همکاری کردند.وی بیان داشت: هفته وحدت، 
در  اهمیت وحدت  بر  تأکید  برای  ارزشمندی  فرصت 
نیازهای  اصلی ترین  از  یکی  عنوان  به  اسلامی  جامعه 
وظیفه  همه  و  است  جامعه  یک  بالندگی  و  پیشرفت 
اسلامی  انقلاب  معظم  رهبری  فرامین  سایه  در  داریم 

خوبی  به  را  اسلام  دشمنان  دسیسه های  هوشیاری،  با 
شناسایی و با حفظ انسجام درونی و وحدت همه جانبه 
در برابر آن ایستادگی کنیم.سردار مارانی در ادامه اذعان 
از  یکی  استان هرمزگان  اسلامی خصوصا  ایران  داشت: 
اصلی ترین مظاهر زیبای وحدت در جهان اسلام است.

فرمانده قرارگاه مدینه منوره نیروی زمینی سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی الگوسازی و گسترش فرهنگ ازدواج آسان 
برنامه وحدت بخش دانست.شایان ذکر  این  از اهداف  را 
است مراسم اهدای جهیزیه به زوج های جوان هرمزگان 
در بوستان غدیر بندرعباس و با دعوت عمومی از مردم 
خوانی،  مولودی  عقد،  خطبه  شدن  شد.جاری  برگزار 
اجرای برنامه طنز، آتش بازی و اجرای موسیقی آیینی 

از بخش های مختلف این آیین بود.

سهیلی قشم روستای برتر گردشگری سبز کشور شد 

سیدعزت   حضور  با  سبز  گردشگری  ملی  همایش 
و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر  ضرغامی  الله 
صنایع دستی و علی سلاجقه معاون رییس جمهور و 

رییس سازمان حفاظت از محیط زیست و نمایندگان 
تهران  نیرو جهاد کشاورزی در  و  نفت  وزارتخانه های 
برگزار شد. در این مراسم از دستگاه های فعال در حوزه 
گردشگری سبز، صنایع سبز، و سرمایه گذاری سبز و 
همچنین تشکل های صنفی حوزه گردشگری و شماری 
از فعالان این حوزه با اهدای لوح توسط وزیر میراث 
فرهنگی گردشگری و صنایع دستی قدردانی به عمل 
آمد.وزارت میراث فرهنگی همچنین روستای »سهیلی« 
در جزیره قشم را به همراه سه روستای »کندوان« در 
کردستان  در  تفی  دره  روستای  و  شرقی  آذربایجان 
روستای قلعه بالا در سمنان به عنوان »روستای برتر 
روستای  تقدیر  کرد.لوح  معرفی  سبز«  گردشگری 

به عبدالمجیدصلغی سهیلی عضو  شورای  »سهیلی« 
اسلامی روستای سهیلی و رییس شورای اسلامی بخش 

حرا در جزیره قشم اهدا شد.
»راهنمایان  کتاب  دو  از  همچنین  مراسم  این  در   
شعار  رویکرد  با  سبز«  سرمایه گذاری  و  گردشگری 
سال سازمان جهانی گردشگری، گردآوری شده توسط 
»پایداری  دیجیتال  کتابچه  و  گردشگری  معاونت 
هفته  رویداد  علمی  کتابچه  بوم گردی«  خانه های  در 
گردشگری  سال:  شعار  مبنای  بر   ۱۴۰۲ گردشگری 
افسانه  آذری،  نیما  تالیف  سبز  سرمایه گذاری  و 
احسانی و نیلوفر حسینی همچنین »بیانیه پارک های 

طبیعت گردی« رونمایی شد.

ادامه از صفحه یک ....
متاسفانه در ادوار مختلف جنگ ها و منازعات 
اتفاق  با ریشه های دینی و مذهبی  مختلفی 
افتاده و  نتیجه ای جز خسارت برای جامعه 
آتش  در  که  انسان هایی  چه  است.  نداشته 
جنگ جانشان را ازدست دادند، چه اقوامی که 
در متن اختلافات بی خانمان و آواره شدند، 
پیشرفتشان  و  توسعه  چه جوامعی که درب 
بروز اختلافات و جنگ ها قفل شده  بواسطه 
و عقب ماندگی ره آورد اختلافات بوده است. 
همه ما انسانیم، طبیعی است دارای تفکرات، 
متفاوتی  مذهب  یا  دین  اندیشه ها،  سلایق، 
باشیم. این انصاف نیست که بخشی از جامعه 
به واسطه این تفاوت ها از حقوق خود بی بهره 
شود ، اعلامیه جهانی حقوق بشر اعلام می دارد 
که کلیه افراد انسانی به طور آزاد و یکسان از 
لحاظ حیثیت و حقوق متولد می شوند و باید 
بتوانند از کلیه حقوق و آزادی های مندرج در 
آن اعلامیه بدون تمایز به خصوص از حیثیت 

نژاد و رنگ و یا ملیت برخوردار شوند.
توسعه  راه  که  پذیرفت  باید  را  حقیقت  این 
جامعه جز از مسیر وحدت و همدلی نمی گذرد. 
بعضی ها تصور می کنند به صرف شعار می توان 
واهی  تصور  این  کرد.  مستقر  را  همگرایی 
است. باید زمینه ها برای همزیستی، همدلی 
وظیفه  این  آورد.  فراهم  بیشتر  همگرایی  و 
مهمی است که بر عهده دولتمردان، رهبران 
دینی، رهبران سیاسی و البته همه شهروندان 
است. اعلامیه مورخ بیستم نوامبر ۱9۶۳ ملل 
هیجدهم  دوره  ـ   ۱9۰۴ )قطعنامه  متحد 
مجمع عمومی( راجع به رفع هر نوع تبعیض 
اشکال  کلیه  سریع  رفع  لزوم  رسماً  نژادی 
و همه مظاهر تبعیضات نژادی را در سراسر 
گیتی و همچنین لزوم تأمین تفاهم و احترام 
به حیثیت شخص انسانی را مورد تأیید قرار 

داده است.
به عبارت روشن دمیدن بر طبل اختلاف با هر 
انگیزه ای نه از منظر دین و نه از زاویه قواعد و 

مقررات بین المللی پذیرفتنی نیست. 

سرمقاله
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امحا 7۰ تن کالای قاچاق
 در هرمزگان هم زمان با

سراسر کشور

رئیس پلیس امنیت اقتصادی استان هرمزگان از 
امحاء بالغ بر ۷۰ تن انواع کالاها به ارزش ۶۵۰ 
میلیارد ریال در شهرستان بندرعباس خبرداد.

امنیت  پلیس  رئیس  خلیلی  حسین  سرهنگ 
امحاء  مراسم  حاشیه  در  هرمزگان  اقتصادی 
شهرستان  حاشیه  در  که  قاچاق  کالای  انواع 
عملیات  گفت:  پذیرفت،  صورت  بندرعباس 
کشور  سراسر  با  همزمان  قاچاق  کالای  امحاء 
در استان هرمزگان نیز با همکاری سازمان های 
متولی و پس از سیر مراحل قانونی و اخذ نظریه 
کارشناسان مبنی بر عدم استفاده انسانی و عدم 
قابلیت مصرف چنین کالاهایی و با هدف حمایت 

از تولید داخلی به مرحله اجراء گذاشته شد.
پیگیری  و  تلاش  با  رابطه  این  در  افزود:  وی 
های مجدانه پلیس هرمزگان در حوزه انتظامی 
و دریابانی، ۷۰ تنُ  انواع کالای خارجی قاچاق 
مکشوفه که بیشتر شامل سیگار،  لوازم آرایشی 
داروهای  و  پودر  خوراکی،  مواد  بهداشتی،  و 
بدنسازی، نوشابه های انرژی زا، مشروبات الکلی 
و... بودند  همزمان با ۲۵ استان دیگر به آتش 

کشیده شدند.
رئیس پلیس امنیت اقتصادی استان با اشاره به 
ارزش  زمینه،  این  در  پرونده  فقره  تشکیل ۵۴ 
ریالی کالاهای امحاء شده را  ۶۵۰ میلیارد ریال 

عنوان کرد.

آتش سوزی در اسکله صیادی 
پشت شهر بندرعباس مهار شد

ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  رئیس 
در  آتش سوزی  مهار  از  بندرعباس  شهرداری 
اسکله صیادی پشت شهر خبر داد. محمد امین 
خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  رئیس  لیاقت، 
ایمنی شهرداری بندرعباس گفت: 9مهر ۱۴۰۲ 
مرکز ۱۲۵ آتش نشانی گزارش حریق یک فروند 
شناور دریایی واقع در اسکله صیادی را دریافت 

می کند.
اسکله  در  حادثه  اینکه  به  توجه  با  افزود:  وی 
است  داده  رخ  بندرعباس  شهر  پشت  صیادی 
از  عملیاتی  تیم های  خبر  دریافت  محض  به 
و  اعزام  محل  به   ۱۰ ،۸ ،  ۷ ، ایستگاه های ۲ 
همزمان با جداسازی دیگر شناورهای پهلو گرفته 
به شناور مذکور، حریق را مهار و اطفا می کنند.

ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  رئیس 
شهرداری بندرعباس درباره علت این حادثه بیان 
کرد: تعمیرات بر روی عرشه شناور باعث انتقال 
حرارت به قسمت موتورخانه و پس از رسیدن به 
مایعات قابل اشتعال منجر به حریق می شود.وی 
گفت: این حادثه هیچ گونه خسارت جانی ندارد 

و به سایر شناورها آسیبی وارد نشد.

خبر

کشف 67 کیلو مواد مخدر شیشه از محموله گچ 

ناظر گمرکات استان هرمزگان از کشف ۶۷ کیلوگرم مواد 
مخدر شیشه از محموله گچ خبر داد. حسین سعیدی 

یکشنبه شب در جمع خبرنگاران از کشف محموله مواد 
مخدر از نوع شیشه خبر داد و گفت: با هوشیاری همکاران 
ما در گمرک شهید رجایی مقدار ۶۷ کیلو و 9۴۵ گرم 
مواد مخدر از نوع شیشه که درون کیسه های گچ و داخل 
کانتینر جاسازی شده بود کشف شد. سعیدی با بیان 
جزئیاتی از کشف این محموله مواد مخدر اظهار داشت: 
مأموران گمرک شهید رجایی با ظنّ جاسازی مواد مخدر 
در یک کانتینر و با بررسی دقیق از کیسه های حاوی گچ، 

موفق به کشف ۶۷ کیلوگرم مواد مخدر شدند.
سعیدی با اشاره به اینکه گمرکات استان هرمزگان بویژه 
گمرک شهید رجایی، از گمرکات موفق کشور در حوزه 

مبارزه با قاچاق مواد مخدر و کشف آن به شمار می روند 
مرزبانان  بالای  تجربه  و  دقت  ذکاوت،  و  هوش  افزود: 
اقتصادی این استان در انجام تشریفات گمرکی موجب 
شده تا سوداگران مرگ و سودجویان نتوانند به اهداف 
مدیرکل گمرک شهید  یابند.  پلید خود دست  و  شوم 
کاشف،  همکاران  از  قدردانی  و  تشکر  ضمن  رجایی 
خاطرنشان کرد: هوشیاری، احساس مسئولیت و وجدان 
کاری کارکنان خدوم و دلسوز این اداره کل موجب کشف 
محموله  گفت:  است.سعیدی  شده  محموله ای  چنین 
کشف شده جهت سیر مراحل قانونی و رسیدگی بیشتر 

به مراجع ذیصلاح تحویل می شود.

مرگ یا احتمال قتل در قلعه قاضی

جسد مرد میانسال اهل شهر قلعه قاضی از توابع شهرستان 
بندرعباس با دهان و دست و پای بسته در منزلش یافت 
شد که احتمال می رود وی به دست سارقان به قتل رسیده 
باشد. به گفته پلیس هرمزگان هنوز وقوع قتل محرز نشده 
و نیاز به بررسی بیشتر، تایید و نظر قطعی پزشکی قانونی 
دارد. این مرد حدود ۵۰ ساله بازنشسته و صاحب مغازه 
خواربار فروشی بود که در جریان سرقت طلاجات توسط دو 
فرد ناشناس در شهرک امام حسین جان سپرده است . این 
افراد با سر و صورت پوشیده دیشب پس از سرقت طلاجات 

از همسر مقتول، از صحنه متواری شدند. میثم ابراهیمی، 
این خصوص  در  قاضی  قلعه  رئیس شورای شهر  نایب 
گفت: حوالی ساعت ۲۲ و ۳۰ دقیقه ۸ مهر همسایه ها 
از طریق تماس زن مرد متوفی، از حادثه با خبر شدند که 
عده ای ناشناس با بستن چشم و دست و پاها به وسیله 

پارچه، تمام طلاهای او را به سرقت بردند. 
وی ادامه داد: درب خانه بسته بود و یکی از همسایگان با 
پریدن درون حیاط، درب را باز کرده و وارد منزل شدند. 
ابراهیمی با اشاره به اینکه این زن میانسال پس از گذشت 
ساعتی موفق شده دست و چشم های خود را باز کند و به 
صورت سینه خیز خود را به تلفن همراه برساند ادامه داد: 
شنیدم که پس از اینکه همسایه ها به کمک زن آمدند با 
جسد دست و پای بسته مرد میانسال در یکی از اتاق ها 
مواجه شدند و دقایقی بعد پلیس ۱۱۰ و ماموران آگاهی 
استان وارد صحنه حادثه شدند. به گفته نایب رئیس شورای 
شهر قلعه قاضی، زن مرد متوفی با آن حال آشفته، بیان 
داشته که شب حادثه هر دو نفر در مغازه بودند که مرد 
احساس خستگی کرده و زودتر به سمت خانه رفته است. 

زن حدود یک ساعت بعد درب مغازه را بسته و به همراه 
زن همسایه پیاده به سمت خانه به راه افتاده است. او پس 
از رسیدن به منزل و پس از خداحافظی از زن همسایه، 
که  کرده  احساس  زمان  همان  در  و  رفته  خانه  درون  به 
سایه مردی را دیده است تا خواست واکنشی نشان دهد 
و همسرش را صدا بزند ناگهان دو نفر با او حمله ور شدند، 
تمام  بستند  را  او  پاهای  و  و سپس دست  ابتدا چشم ها 
طلاهای او را به سرقت بردند. آنها این زن وحشت زده را به 
درون اتاقی بردند که همسر وی در آنجا فوت شده بود. این 
زن با چشمان بسته متوجه حضور همسرش در اتاق نشده 
و پس از اینکه دست و چشم های خود را باز کرده، بدون 
اینکه به اطراف نگاهی بیندازند سینه خیز به سمت اتاق 
دیگری رفته و به زن همسایه اطلاع داده که مورد سرقت 
واقع شده است. ابراهیمی افزود: به گفته این زن، متهمان 
با لهجه افغانستانی صحبت می کردند ولی هنوز از هویت 
آن ها هیچ اطلاعی در دست نیست و منتظر تحقیقات و 

بررسی های پلیس هستیم. 

جمع آوری بیش 9۰۰ معتاد 
متجاهردر بندرعباس 

خبرنگاران  جمع  در  جاویدان  اکبر  علی  سردار 
بیان داشت: یکی از اهداف مهم ماموریتی انتظامی 
و  مخدر  مواد  قاچاق  با  مبارزه  و  مقابله  بحث 
همچنین عرضه کنندگان در سطح معابر است از 
طرفی هم مطالبه به حق مردم از انتظامی تردد 
و وجود معتادین متجاهر و این خرده فروشانی 
در حاشیه  ویژه  به  از شهر  بخشی  در  که  است 
شهر مبادرت به عرضه مواد مخدر می کنند. این 
انتظامی استان اظهار داشت: در این طرح  مقام 
۱۳۵ نفر افراد خرده فروش مواد مخدر همراه با 
مواد و ابزار و الات استعمال و توزین دستگیر و 
9۰۴ نفر از معتادین متجاهر که به جلوه بدی 
در سطح شهر تبدیل شده و بعضا مرتکب سرقت 
شده و با تکدی گری موجب ایجاد مزاحمت برای 
شهروندان می شدند دستگیر و به مراکز بازپروری 

منتقل شدند.
نشان  خاطر  هرمزگان  استان  انتظامی  فرمانده 
خودرو  دستگاه  تعداد ۱۷  طرح ها  این  در  کرد: 
از ۲۵۱  و  توقیف  فروش  خرده  افراد  به  مربوط 
واحد مسکونی یا واحدهای صنفی بازرسی گردید 
که در این رابطه ۸ واحد منزل و ۲۷ واحد صنفی 
غالبا عطاری که مواد مخدر دارویی متادن و قرص 
های روانگردان عرضه می کردند نیز توقیف و پلمپ 

شدند.

حذف ۳۰تن  محصول دامی
 فاسد از چرخه مصرف 

مدیرکل دامپزشکی هرمزگان گفت: طی یکسال 
چرخه  از  فاسد  دامی  محصول  تن   ۳۰ گذشته 
مصرف استان هرمزگان حذف شد.  دکتر مصطفی 
فخرآبادی  پور در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در 
این مدت همچنین ۳۵ هزار بازدید بهداشتی از 
کشتارگاه ها و مراکز بسته بندی استان انجام شد 
و ۶۰ هزار راس دام سبک و سنگین نیز کشتار 
گذشته  یکسال  در  اینکه  به  اشاره  با  وی  شد. 
دامی  خام  فرآورده های  از  آزمایش  هزار   ۱۰9
در  کرد:  بیان  است،  گرفته  انجام  هرمزگان  در 
این مدت ۳۰ تن محصول دامی فاسد از چرخه 
دامپزشکی  مدیرکل  است.  شده  حذف  مصرف 
هرمزگان در ادامه به صدور گواهی بهداشتی ۵۴ 
هزار تن فرآوردهای شیلاتی برای صادرات اشاره 
کرد و گفت: این میزان فرآورده شیلاتی به ۲۲ 
کشور اورآسیا و چین صادر شده است. فخرآبادی 
پور  یادآور شد: همچنین در قرنطینه بندر شهید 
رجایی نیز از ۵۴۰ هزار تنُ فرآورده های خام دامی 
نمونه برداری بهداشتی شده است. وی یادآورشد: 
پنج مرحله رزمایش جهادی با همکاری قرارگاه 
پیشرفت و آبادانی سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان 
انجام شد و نظارت بهداشتی بر ۱۸ میلیون قطعه 

پرنده در کشتارگاه ها صورت گرفت.

پیکر شهید مدافع امنیت در بندرعباس تشییع شدخبر

پیکر شهید سرهنگ پناهی فرد روز شنبه ۸ مهرماه 
در  فقیه  ولی  نماینده  هرمزگان،  استاندار  حضور  با 
استان هرمزگان فرماندهان نظامی و انتظامی و مردم 
بندرعباس تشییع شد. مهدی دوستی استاندار هرمزگان 
هرمزگان  گفت:  معظم  شهید  این  تشییع  مراسم  در 

سنگر اول مقابله با سوداگران مرگ و قاچاقچیان است. 
وی افزود: این استان با دارا بودن ۲۲۰۰ کیلومتر خط 
ساحلی و گستردگی در این زمینه باعث شده مبارزه با 
قاچاق، مشکلات و پیچیدگی  هایی را به همراه داشته 

باشد.
شهید  جنس  از  شهدایی  اما  کرد:  تصریح  دوستی 
پناهی فرد با جان فشانی تاکنون این سنگر را برای 
برابر  در  توان  تمام  با  و  کرده اند  حفظ  عزیز  ایران 
قاچاقچیان ایستادگی کرده اند. وی تصریح کرد: قطعا 
قاچاقچیان منتظر سیلی های سختی از نظام جمهوری 

اسلامی ایران باشند. 
 ۶ پنجشنبه  شامگاه  فرد  سعیدپناهی  دوم  سرهنگ 
مهرماه طی تعقیب وگریز با قاچاقچیان مشروبات الکلی 
نائل آمد،  در شهر بندرعباس به درجه  رفیع شهادت 
پس از مراسم تشییع، نماز میت در مصلی این شهر بر 

پیکر وی توسط نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان 
و امام جمعه بندرعباس اقامه شد.پیکر سرهنگ دوم 
برای  بندرعباس،  در  تشییع  از  پس  فرد  سعیدپناهی 
استان  به زادگاهش  برگزاری مراسم تشییع و تدفین 

لرستان منتقل  شد. 
در  هرمزگان  انتظامی  فرماندهی  رسانی  اطلاع  مرکز 
: سرهنگ دوم سعید  اعلام کرد  این حادثه  خصوص 
در  بندرعباس  امداد  یگان  عملیات  فرمانده  پناهی 
فیض شهادت  به  قاچاقچیان  گریز  و  تعقیب  عملیات 
نائل آمد. عملیاتی در اجرای ماموریت مشترک ماموران 
دریابانی و انتظامی بندرعباس در مقابله با قاچاق کالا 
ساحلی  مناطق  در  مهر   ۶ عصر  الکلی،  مشروبات  و 
بندرعباس )خور کولقان( انجام شد. بنابر این گزارش 
ابن  در  الکلی  انواع مشروبات  قوطی  هزار  بر ۲  افزون  

عملیات مشترک کشف و ضبط شد.

در روستای جم انبه جغین حادث شد:

استخر کشاورزی جان دو کودک را گرفت
دو کودک اهل روستای جم انبه بخش جعین رودان 
جان  کشاورزی  آب  استخر  در  شدگی  عرق  اثر  در 
این حادثه سه شنبه ساعت  دادند.  از دست  را  خود 
۱۷چهارم مهرماه رخ داد. فاطمه زهرا کوهی باز ۸ ساله 
و محمدحسین رحیمی ۷ساله به دور از نگاه بزرگ ترها 
و در اطراف استخر آب کشاورزی مشغول بازی بوده اند 
که به داخل استخر می افتند و بدلیل عمق بیش از دو 
متری استخر جان خود را از دست می دهند. آن ها به 
علت عدم آگاهی از عمق آب و آشنا نبودن به فنون شنا 
از دست دادند و خانواده هایشان داغدار  جان خود را 
برگشت  از  پس  محمدحسین  و  زهرا  فاطمه  شدند. 
ازمدرسه و استراحت، خواستند دنبال خانواده خود به 

محل کار آن ها در باغی بروند، دختر دنبال مادر و پسر 
به همراه خواهرش راهی باغ موردنظر شدند. آن ها در 
آنجا مشغول بازی شدند که دقایقی بعد خسته و به 

سمت خانه راه افتادند. 
گذاشت  منزل  اطراف  را  دوچرخه اش  محمد حسین 
و همراه با فاطمه زهرا به درون باغ استخردارهمسایه 
رفتند. در آنجا پس از بازیگوشی وارد استخر با عمق 
حدود ۲متری شدند اما نتوانستند ازآنجا خارج شوند. 
این خصوص  در  بجگوئیه  دهیار  عزیزی  غلامحسین 
گفت :ساعت حوالی ۱۷ سه شنبه گذشته ۴ مهرماه،مادر 
فاطمه زهرا پس از برگشتن به خانه متوجه شد که 
دخترش نیست، دوباره به سمت باغ رفت و از خواهر 

محمدحسین که هنوز در آنجا مشغول انجام امور باغی و 
جمع آوری خرماها بود جویای دخترش شد، او هم بیان 
داشت که مدتی است به سمت خانه رفتند.غلامحسین 
عزیزی ادامه داد: آن ها با تصور اینکه شاید بچه ها به باغ 
مجاور رفته باشند با صاحب باغ هماهنگ کردند و با او 
اطراف را گشتند ناگهان چشمانشان به بدن غرق شده 
کودکان در استخر یک متر و ۷۰ سانتی متری افتاد. 
عزیزی افزود: با کمک اهالی پیکر دختر و پسر از آب  
بیرون کشیده شد و به درمانگاه روستا انتقال یافت، 
اما کادر درمان پس از معاینه بیان داشتند که این دو 
کودک قبل از رساندن به مرکز درمانی جانشان را از 

دست داده اند.
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۴۰ هزار نفر از خط انتقال آب شیرین کن خلیج فارس بهره مند می شوند

نجمه شمس الدینی - استاندار هرمزگان از روند آبرسانی به ۲شهر و 
۲۱ روستای شهرستان های بندرعباس و بندر خمیر از خط انتقال خلیج 
فارس بازدید کرد. مهدی دوستی استاندار هرمزگان در این بازدید که 
احمد مرادی نماینده مرکز استان در مجلس، مدیرعامل آبفا و فرماندار 
خمیر حضور داشتند، با بیان اینکه برای خط انتقال آب به مناطق یاد 
شده بیش از هزار میلیارد ریال هزینه پیش بینی شده است، افزود: در 
مرکزی شهرستان های  روستا بخش  و ۲۱  این طرح، ۲ شهر  اجرای 
بهره مند خواهند  پایدار  نعمت آب شرب  از  بندر خمیر  و  بندرعباس 
شد. به گفته وی، اجرای این پروژه در راستای عمل به مسئولیت های 
اجتماعی در حال انجام است که با اتمام خط انتقال آبرسانی، ۴۰ هزار 
نفر در مناطق یاد شده از طریق خط انتقال آب شیرین کن خلیج فارس 
تامین آب خواهند شد. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با 
اشاره به اینکه از مجموع ظرفیت یک میلیون مترمکعبی آب شیرینکن 

خلیج فارس، ۳۰ تا ۴۰ درصد آن برای استان پیش بینی شده است، 
سهم   ، دولت  همت  به  و  آبرسانی  جدید  طرح های  اجرای  با  گفت: 

هرمزگان از این خط انتقال در حال افزایش است.
 عبدالحمید حمزه پور از اجرای طرح جدید آبرسانی در هرمزگان از محل 
خط انتقال آب شیرینکن خلیج فارس افزود: شهرستان های بندرخمیر و 
بندرعباس در همجواری با سایت آب شیرینکن خلیج فارس و عبور از 
این خط انتقال هستند که در مرحله نخست کمبود آب آشامیدنی شهر 
بندرخمیر و روستاهای اطراف آن به میزان ۴۰ تا ۵۰ هزار مترمکعب 

جبران شد. 
عبدالحمید حمزه پور مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان نیز  با 
قدردانی از  استاندار هرمزگان تصریح کرد: با تکمیل این پروژه نیاز آبی 
شهرهای علوی و تازیان و روستاهای تهلو، انگوران، چاه گود، کشار بالا، 
کشار چمردان، کشار دوستنی، کشار زیر، کشار سرگپ و چاه لیمو در 

شهرستان خمیر و روستاهای بنوبند، بنوبند پاسنگ، شهرو، چاهو، بلندو، 
سودرو، گربند، محمدآباد، قلات بالا، قلات پائین، کنارو و محمد شمسی 
در شهرستان بندرعباس از این خط تامین خواهد شد.وی افزود: عملیات 
اجرای ۲۱ کیلومتر خط انتقال نیز با ۳۵ درصد پیشرفت فیزیکی توسط 

سرمایه گذار در حال انجام است. 
از  یکی  بندرعباس  مترمکعبی  میلیون  یک  کن  آب شیرین  پروژه 
َابرپروژه های کشور در بخش شیرین سازی آب بوده که عملیات اجرایی 
آن از سال 9۲ با عنوان طرح ملی ساقی کوثر و با هدف تامین بخشی 
از نیاز آب صنعت، کشاورزی و آشامیدنی استان های هرمزگان کرمان و 
یزد آغاز شد. از مجموع ظرفیت یک میلیون مترمکعبی آب شیرین کن 
خلیج فارس، ۳۰ تا ۴۰ درصد آن برای استان هرمزگان و آبرسانی به 
شهرهای بندرعباس و بندرخمیر و روستاهای اطراف آن پیش بینی شده 

که این سهم در حال افزایش است.
تولید آب شیرین کن شهر فین افزایش یافت 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان از افزایش میزان آبدهی چاه 
تامین »آب خامِ« آب شیرین کن شهر فین خبرداد. عبدالحمید حمزه 
پور با بیان اینکه نیاز آبی شهر فین از طریق شیرین سازی آب چاه تامین 
می شود، افزود: به دلیل پایین بودن حجم تولید آب خام، آب شیرین کن 
شهر فین، میزان شیرین سازی آب مشترکین این شهر کاهش پیدا کرده 
بود که خوشبختانه با افزایش قدرت الکتروپمپ، تعویض لوله های درون 
چاهی و اصلاح خط انتقال، میزان آبدهی این چاه افزایش و ظرفیت 
شیرین سازی نیز به تبع آن افزایش یافت.وی ادامه داد: با اقدامات انجام 
شده، ظرفیت تولید آب شیرین کن فین از ۱۲۵۰ متر مکعب در شبانه 

روز به ۱۵۰۰ متر مکعب افزایش یافت.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان گفت: این آب شیرین کن، آب جمعیتی بالغ بر ۶ هزار نفر در 
شهر فین و شهرک های فرهنگیان، حسین آباد و مارم تامین می کند. 

حمزه پور، ارزش اعتباری این اقدامات را ۱۵ میلیارد ریال عنوان کرد.
ظرفیت تامین آب آشامیدنی »سوزا« قشم ۴۰ درصد افزایش 

یافت
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان گفت: تا پیش از این ظرفیت آب 
شیرینکن سوزا قشم یکهزار و ۲۰۰ مترمکعب در شبانه روز بود که با 
نصب و تجهیزات جدید، ۴۰ درصد به این ظرفیت اضافه شد. عبدالحمید 
حمزه پور در بازدید از آب شیرین کن سوزا و تشریح جزئیات این پروژه 
افزود: با نصب و نوسازی تجهیزات جدید، ۸۰۰ مترمکعب در شبانه 
روز به ظرفیت آب شهر سوزا اضافه شد و در حال حاضر تولید این 
کرد:  بیان  وی  است.  روز  شبانه  در  مترمکعب  هزار  آب شیرینکن ۲ 
سرمایه گذار با هدف افزایش ظرفیت تولید آب شیرین در سایت سوزا 
اقدام به توسعه حوضچه آبگیر دریا، احداث یک باب پیش تصفیه بتنی 
به ظرفیت سه هزار مترمکعب و طراحی و ساخت پکیج آب شیرین کرده 
است. مدیرعامل آبفا هرمزگان اظهار کرد: با افزایش ظرفیت سایت آب 
شیرین کن سوزا، زمان آبگیری کاهش و مشکلات کم آبی که پیشتر 
در این شهر وجود داشت، رفع شد. حمزه پور گفت: هزینه ایجاد این 
تاسیسات ۲۰۰ میلیارد ریال است که توسط بخش خصوصی و در قالب 
قرارداد خرید تضمینی انجام شده است. با افزایش ظرفیت آب شیرینکن 
شهر بندری سوزا که در جنوب سواحل قشم واقع شده است، جمعیتی 

افزون بر ۱۰ هزار نفر از اجرای این پروژه بهره مند شدند.

به منظورتامین منابع مالي , احداث , تملک و بهره برداري از تأسیسات نمک زدایي تأمین آب شرب با ظرفیت  1۰۰۰متر مکعب در  شبانه روز  و دفع پساب در قالب قراردادي B.O.O آبشیرینکن جزیره هرمز شهرستان بندرعباس
شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان به عنوان دستگاه مناقصه گزار در نظر دارد  مناقصه مشروحه ذیل را در قالب خرید تضمیني آب  بر اساس ماده 20 الحاق برخي مواد به قانون تنظیم بخشي از مقررات مالي دولت ) 2 ( از طریق 
رقابت عمومي و با رعایت قوانین , مقررات وآیین نامه هاي اجرایي مربوطه را از طریق سامانه تدارکات الكترونیكي دولت برگزار و به سرمایه گذار واجد شرایط واگذار نماید . کلیه مراحل برگزاري مناقصه از دریافت اسناد ارزیابي کیفي 
مناقصه تا ارائه مدارك و مستندات مناقصه گران و بازگشایي پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الكترونیكي دولت ) ستاد ( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت 

قبلي , مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهي امضاي الكترونیكي را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند 
• شرح مختصري از پروژه:

• طرح احداث نمك زدایي تأمین آب شرب با ظرفیت 1000متر مكعب در  شبانه روز در قالب قراردادي B.O.O آبشیرینكن جزیره هرمز شهرستان بندرعباس
• محل اجراي کار : استان هرمزگان - جزیره هرمز

• برآورد اولیه سرمایهگذاري 300.000.000.000 ریال ) سیصد میلیارد ریال(
• دوره احداث: 12 ماه

• دوره بهره برداري تجاري: 15 سال
• نكته : مجموع طول دوره احداث و بهره برداري ثابت بوده و بنابراین در صورت تأخیر در دوره احداث , از طول دوره بهره برداري کاسته خواهد شد .

• سرمایه پذیر و دستگاه مناقصه گزار: شرکت آب و فاضلاب هرمزگان
• مناقصه گر : سرمایه گذار حقوقي یا حقیقي

• ظرفیت تولید: روزانه 1000 متر مكعب.
ب - شرایط سرمایه گذار: رتبه 4 صلاحیت بهره برداري در رسته نمك زدایي باشد و بیش از 3 کار در دست احداث در این حوزه نداشته باشد. , امكان تامین منابع مالي و سرمایه مورد نیاز و داشتن سابقه مدیریتي، اجرایي و بهره 

برداري پروژه هاي مشابه.
تبصره : متقاضیان شرکت در مناقصه مجاز به داشتن حداکثر 3 پروژه / قرارداد در دست احداث تاسیسات نمك زدایي مي باشند .       

مبلغ خرید اسناد : مبلغ 5.000.000 ریال به شماره حساب سپهر 0102934990003 بانك صادرات شعبه گلشهر جهت فروش اسناد ارزیابي کیفي .
مهلت زماني دریافت اسناد ارزیابي کیفي از سایت : از ساعت 14 مورخ 1402.07.12 لغایت 1402.07.22 تا ساعت 14

مهلت زماني ارائه پیشنهاد : ساعت 14 مورخ 1402.08.06
زمان بازگشایي پاکت ها :  ساعت 10  مورخ 1402.08.07

محل بازگشایي : سالن کنفرانس شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان و حضور یك نفر نماینده از طرف هر یك از پیشنهاد دهندگان در جلسه بازگشایي پیشنهادها آزاد است . ) پس از ارزیابي کیفي و توان اجراي کار ، از مناقصه گراني 
که امتیاز لازم را کسب کرده باشند براي ارئه پیشنهاد فني و مالي دعوت به عمل خواهد آمد.

امتیاز کیفي لازم :  احراز حداقل امتیاز لازم )7۰ %( مي باشد .
پیشنهاد دهندگان موظف مي باشند ، اسناد ارزیابي توان اجراي کار را از  سامانه تدارکات الكترونیكي دولت ) ستاد ( به آدرس www.setadiran.ir دریافت و با توجه به مندرجات اسناد مربوطه  مدارك لازم شامل پاکت 

ارزیابي کیفي و مدارك و مستندات خواسته شده را تهیه و به صورت فایلهاي pdf در سامانه فوق درج نمایند. سایر جزئیات و شرایط در اسناد ارزیابي کیفي مناقصه درج شده است .
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مربوطه  آدرس : بندرعباس    - بلوار ناصر - جنب بیمارستان شریعتي - شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان ) امور قراردادها (   
تلفن 87 - 86 - 33350582  سایت اینترنتي شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان به نشاني: WWW.Abfa Hormozgan.com   اطلاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس 

تهران:27313131  دفتر ثبت نام : 88969737 و 85193768.    
    

روابط عمومي و آموزش همگاني شرکت آب و فاضلاب هرمزگان

تجديد آگهي فراخوان جهت پيش ارزيابي
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عبدالعلی پور اشرف: مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: 
احداث شبکه جامع ارتباطی خلیج فارس با محوریت پلُ خلیج فارس 
به عنوان دروازه نوین تجاری ایران در انتظار حمایت های بیشتر دولت، 
تمامی دست اندرکاران و مسوولین نظام مقدس جمهوری اسلامی 
است.دکتر عادل پیغامی  افزود: بدعهدی قرارگاه خاتم الانبیا در پروژه 
پل خلیج فارس، روشن است و اگر قرارگاه نمی تواند برای ساخت 
پل حرکت رو به جلویی انجام دهد، کنار برود تا سازمان منطقه آزاد 
دست به کار شود. عادل پیغامی، مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم 
در نشست با  خبرنگاران با بیان اینکه پل خلیج فارس یک مجموعه 
پروژه است، گفت: مجموعه پنجگانه اسکله کاوه، اتوبان کاوه به بندر 
پهل، راه آهن، خود پل خلیج فارس و راه های مواصلاتی این پروژه 
را تشکیل می دهند. وی افزود: چون اذهان عمومی پل خلیج فارس 
را بیشتر دوست داشته است این پروژه با ساخت پل آغاز شده است 
اما به نظر من باید با اسکله شروع می شد.پیغامی خاطرنشان کرد: 
اسکله مهم ترین قسمت این پنجگانه است چون به لحاظ اقتصادی 
به جز اسکله همه آن ها نه تنها سودآور نیستند که پر از ضرراند و اگر 
این پروژه با اسکله شروع می شد با درآمد حاصل از آن می شد بقیه 
پروژه را تکمیل کرد. وی اضافه کرد: در دستگاه های اجرایی و سازمان 
برنامه و بودجه دو دسته وجود دارد که عده ای معتقدند ساخت این 

پل به لحاظ استراتژیک بسیار لازم است و عده ای باساخت این پل 
پوافق نیستند و آن را در اولویت نمی دانند. مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد قشم عنوان کرد: حدود ۱۰ سال پیش در شورای اقتصاد یک 
بار اولویت این پل تصویب می شود اما بار دیگر ابلاغ نمی شود یعنی 
یک عده ای که موافق بودند در آن جلسه می توانند تاییدیه بگیرند 
این دوگانگی همیشه  ابلاغ شود و  اما عده ای دیگر نمی گذارند که 
در کشور وجود دارد. وی ادامه داد: تاکید آیت الله رئیسی در سفر 
خود به استان هرمزگان باعث شد که عملیات احداث آن آغاز و از 
رکود خارج شود.پیغامی درخصوص بودجه این پروژه اظهار کرد: ۲ 
هزار میلیارد تومان حسب دستور رئیس جمهور از محل تهاتر نفت 
به قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا )ص( پرداخت شود و ۵۵۰ میلیارد 
تومان را هم سازمان منطقه آزاد قشم تزریق کند که با این ترکیب ۲ 
هزار میلیارد به علاوه ۵۵۰ میلیارد تومان بخش داخلی عملیاتی شود. 
وی گفت: از آن ۲ هزار میلیارد تومان که قرار شد از محل تهاتر نفت 
پرداخت شود فقط دستور پرداخت ۷۵ میلیارد تومان در یک سال و 
نیم گذشته ابلاغ شده و ۱۷ میلیارد تومان آن واریز شده که آن هم 
برای نگهداری سالیانه از ستون پل های موجود بوده است.مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد قشم در پایان افزود: این سازمان سهم خودش را 
به اندازه توانش اجرا کرده و تاکنون نزدیک به ۱۰۰ میلیارد تومان از 
۵۵۰ میلیارد تومان را برای احداث این طرح هزینه کرده که این مبلغ 
برای این سازمان عدد بزرگی است و تقریبا باید بگوییم که این مبلغ 
یک پنجم کل درآمدهای عملیاتی این سازمان است.پیغامی یادآور 
شد: مذاکرات محکم و صریح با شرکت  چینی برای احداث بخش 

دریایی پل همچنان ادامه دارد.
فروش ویلاهای ریاست جمهوری در قشم آغاز شد

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم  با بیان اینکه فروش ویلاهای ریاست 
جمهوری در قشم آغاز شد، گفت: رئیس جمهور اساساً نمی خواستند 
این ویلاها برای مجموعه ریاست جمهوری باشد. دکتر عادل پیغامی 
در پاسخ به سئوال خبرنگاران مبنی بر شفاف سازی وضعیت ویلاهای 

رأس  در  و  سیزدهم  دولت  نگاه  خاطرنشان کرد:  جمهوری،  ریاست 
آن  رئیس جمهور بر کاهش تشریفات و تجمل گرایی است و ایشان 
اساسا نمی خواستند این ویلاها برای مجموعه ریاست جمهوری باشد 
به همین دلیل دستور فروش آن را دادند  که یکی از این ویلاها در 

شرف فروش است.
مسئله ما در قشم الگوی مصرف آب است

دکتر عادل پیغامی تصریح کرد: در مسئله آب شرب قشم کماکان 
مشکلات متعددی موجود است و تلاش بر این است که بتوانیم بخشی 
از مشکلات و تنش آبی را حل کنیم. وی با تبیین اینکه برای برطرف 
از  کردن تنش های آبی مشکلات متعددی وجود دارد، گفت: یکی 
مشکلات آب قشم کمبود  آب شیرین کن است، دوم مشکل اتلاف آب 
است،که ۴۰ درصد آب قبل از رسیدن به دست مصرف کننده اتلاف 
می شود و این اتفاق به دلیل وجود تأسیسات رسوبی است. مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد قشم با اشاره به اینکه برای حل این معضل با 
شرکت دانش بنیان قراردادی منعقد شده و با هوشمندسازی شبکه 
آب قشم از اتلاف آن جلوگیری خواهد شد، گفت: نقطه یابی هوشمند 
یکی از حرکات خوبی است که به وسیله این شرکت در حال انجام است 
با این سیستم نقطه اتلاف آب مشخص و سریعاً مشکل آن برطرف 
خواهد شد.وی تشریح کرد: مورد سوم در بحث آب مقوله مخزن است 
که در حال احداث آن هستیم اما مهم ترین مسئله ما در قشم الگوی 

مصرف است که فرهنگسازی مصرف آب در قشم بایدانجام شود.
اراضی موسوم به رفسنجان مانع حرکت های توسعه ای قشم 

مدیرعامل منطقه آزاد قشم تأکید کرد: اولین قدم برای توسعه در هر 
منطقه را تثبیت مالکیت دانست و اظهار داشت: طبق قانون، اراضی 
جزیره به نمایندگی از دولت باید در اختیار منطقه آزاد قشم قرار گیرد 
اما اراضی موسوم به رفسنجان کار را قفل کرده و باید با کمک رسانه ها 
این مشکل را حل کنیم. به گفته پیغامی؛ با همراهی خوبی که از سوی 
دستگاه قضایی و سازمان ثبت اسناد شکل گرفته در زمانی کوتاه و در 
آینده نزدیک موضوع اسناد رفسنجان که یکی از مشکلات تاریخی 

اینکه  این  بیان  با  ساکنان جزیره قشم است، رفع خواهد شد. وی 
بلاتکلیفی مالکیت زمین و اسناد همواره یکی از موانع اصلی حضور 
سرمایه گذاران واقعی در جزیره قشم بوده است، افزود: با اراده ای که 
برای موضوع تعیین تکلیف اسناد مالکیت اراضی جزیره شکل گرفته 
است، در آینده زمینه را برای حضور پررنگتر سرمایه گذاران هموارتر 
می کنیم. وی با بیان اینکه هر اقدام مهم اقتصادی که به نفع جزیره 
و مردم بخواهد صورت بگیرد با مانعی به نام اسناد رفسنجان برخورد 
می کند، افزود: اخیرا شرکت ایلیا استیل با سرمایه گذاری قریب به ۲۰ 
همت برای تولید فولاد ضد زنگ زمین دریافت کرد و در درحالی 
که این شرکت توانایی حل مشکلات اشتغال جزیره داشت، دو نفر 
با داشتن سند رفسنجان مانع کار این شرکت شدند که البته ما از 
طریق قوه قضاییه پیگیر این موضوع هستیم.پیغامی عنوان کرد: یکی 
از  واقعی ترین اقداماتی که منطقه آزاد قشم در ۵ ماهه اخیر انجام 
داده است، حمایت شرکت جوو چین برای تولید سلف چینی است که 
خوشبختانه کار را آغاز کرده اند و این مجموعه قادر است ضمن تولید 
ال  ان جی  ۵۰۰ میلیون دلار سرمایه گذاری داشته باشد.مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد قشم، احداث بازار میوه و تره بار در جزیره را یکی از 
مطالبات جدی مردمی دانست و گفت: جایگذاری زمین به این منظور 

انجام شده است اما مشخص نبودن متولی کار را متوقف کرده است.

مدیر عامل منطقه ازاد قشم در نشست با خبرنگاران : 

یک پنجم درآمدهای عملیاتی منطقه آزاد قشم  صرف احداث پل خلیج فارس شد

قشم تکمیل کننده اقتصاد خاورمیانه
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در ادامه با اشاره به اتمام زمان توافق نامه میان وزارت ارشاد جهت تفویض اختیار به این سازمان، 
گفت: توافق نامه جدیدی با وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در حال نهایی شدن است و اداره کل ارشاد قشم به فعالیت خود ادامه 
می دهد.پیغامی خاطرنشان کرد: موجودیت مناطق آزاد، یک موجودیت ملی است و فعال شدن ظرفیت های اقتصادی و حضور 
سرمایه گذاران در جزیره قشم می تواند موجب سرعت گرفتن پیشرفت و توسعه و افزایش کیفیت زندگی در این منطقه شود. وی 
تاکید کرد: تمامی امکانات و ظرفیت های اقتصادی جزیره قشم در حقیقت تکمیل کننده اقتصاد منطقه خاورمیانه است و می تواند 

به بهبود وضعیت اقتصاد ملی کمک کند.
فراخوان واگذاری ۳ قطعه زمین با کاربری تجاری - خدماتی - مسکونی در شهر قشم 

با عنایت به مقررات و ضوابط انتشار 
جهت  زمین  واگذاری  برای  فراخوان 
جذب سرمایه گذار، سه قطعه زمین 
واقع در شهر قشم، شهرک سیستان 
به سرمایه گذاران  بلوار هنگام  نبش 
توانمند واگذار می شود. این ۳ قطعه 
بیش  مساحت  به  مجموع  در  زمین 
کاربری  با  مربع  متر  هزار   ۲۰۰۰ از 
تجاری - خدماتی - مسکونی از طریق 
مزایده عمومی به اشخاص حقیقی و 
حقوقی واجد شرایط واگذار می گردد.

هر  ازای  به  که  است  ذکر  به  لازم 
شخص حقیقی یا حقوقی یک قطعه 
واگذار می شود و متقاضیان می توانند 
در  قطعه  هر  برای  را  خود  پیشنهاد 
پاکات جداگانه به دبیرخانه کمیسیون 

معاملات تسلیم نمایند.
هدف از این واگذاری ها ارتقا سطح 
گردشگران  و  ساکنان  به  خدمات 
جزیره قشم است و متقاضیان واجد 
احراز  از  پس  توانند  می  شرایط 
گذاری  سرمایه  به  نسبت  توانمندی 
گزارش،  این  نمایند.براساس  اقدام 
به  مراجعه  با  توانند  می  متقاضیان 
قشم  آزاد  منطقه  سازمان  وبسایت 
بخش  در   Qeshm.ir آدرس  به 
 PDF فراخوان ها یا از طریق دانلود

فراخوان از شرایط آن اطلاع یابند.
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قربانی نظام ایدئولوژیک دکتر عباس فضلی

این نوشته را به مثابه ی خداحافظی تلقی کنید.
من برای این بازنشسته می شوم تا خود را دوباره باز یابم. از کار اداری و تدریس اجباری خسته 
شده ام. خصوصاً وقتی نه دانشجو می فهمد چه می گویی و نه آموزش می داند چه کار می کنی. 
به قول ساموئل بکت من چیزی را که بلد نبودم به کسانی درس می دادم که نمی خواستند 
یاد بگیرند. از این رو، رهایی از جبرهای شغلی، به آدمی پرَِ پرواز می دهد. یادآور می شوم ما 
با جبرهای ناخواسته ی بسیاری مانند تولد، تاریخ، طبیعت و خانواده، روزگار را سپری می 
کنیم که چاره ای جز کنار آمدن با آنها نداریم اما می توانیم از جبرهای خودخواسته دوری 
گزینیم. چون دیگری بودن و یا شدن، بزرگترین جبر زندگی در جامعه ی مدرن است. مقایسه 
کردن های دائمی خود با دیگران آفت زاست. مسابقه با دیگران بدترین زجر حیات است. به 
خاطر حفظ مقام یا ارتقاء شغل، خود را برَده و بنده ی کسی کردن، از جبریات خودخواسته 
است. تعلق و تملق اداری آزرده ترین رنج هاست. گریز از این موارد دل شیر می خواهد. البته 

هنوز درنمی یابم چرا عده ای وجود خود را به این امور موهوم و صفات مذموم می فروشند؟
از یاد نمی برم که سال ها پیش، برای رهایی از این آفات اخلاقی و جبریات اداری، حتی 
بهترین  تعلیق،  ماه  مدت شش  در  بدهم.  دست  از  را  خود  دانشگاهی  شغل  شدم  حاضر 

آزادی و سرفرازی را تجربه کردم. هر چند خیزش دانشجویان و همت همکاران عرصه را 
بر صادرکنندگان اخراج تنگ کرد و ناچار از بازگشتم به دانشگاه شدند. با وجود این، همواره 
موضوعی مرا رنج می داد و آن این که شاید من هم قربانی نظام ایدئولوژیک ام و ناخواسته در 
یک بازی نمایشی حضور یافته ام. رومن گاری می گوید: نمایش های هالیوودی به من فهماند 
که سه چهارم زندگی سیاسی کنونی و زندگی ایدئولوژیک هم نمایش اند.)معنای زندگی ام 
ص ۵۷( هیئت علمی شدن یک روحانی در دانشکده ی پزشکی چه معنا دارد؟ تدریس معارف 
اسلامی و ادبیات فارسی، دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی را نه ادبی بار می آورد و نه مذهبی. 
اگر آنچه را داشته اند نستاند، چیزی بر آن ها نمی افزاید. هر چند تلاش کردم گونه ای دیگر 

باشم اما محصول آن رضایت خاطرم را جلب نکرد. نوعی آب در هاون کوبیدن!
در هر صورت، پس از آن دوره بود که بیشتر خواندم و نوشتم و تنهایی خود را در این دو 
مهم جستجو نمودم. خود را در جمع دوستان همفکر یافتم و به ایراد سخن در نشست های 
علمی پرداختم و واکنش آن ایده ها را با نوشتن در وبلاگ و تلگرام و واتساپ تحکیم نمودم. 
گویا امروز به قهرمانِ واپسین اثر سینمایی کوروساوا یعنی مادادایو)نه، هنوز نه( تبدیل شده 
ام. چنان که می دانید، داستان فیلم بر رابطه ی میان هیاکن اوچیدا و شاگردانش تمرکز دارد. 

در سال ۱9۴۳، اوچیدا شغل تدریس در دانشگاه را رها کرد تا بر نوشتن تمرکز کند. اما زمانی 
که خانه اش بر اثر بمباران هوایی در آتش سوخت و ویران شد به ناچار در کلبه ای کوچک 
یک زندگی حقیرانه را آغاز کرد. اوچیدا به رغم فقر و تنگدستی، آزادگی و آزادمنشی خود را 
همواره حفظ نمود. هر کس که با او مواجه می شد از آن همه سرزندگی و شادمانی و امید به 
زندگی او به وجد می آمد.  و اکنون خرسندم که حاصل آن دغدغه ها در چهار کتاب »سفرنامه 
هند«، »زیستن در نوشتن«، »مغازله با مرگ« و »مواجهه با متن« می درخشد و مرا به آینده 
ای امیدوار و آرامشی پایدار دعوت می کند تا روزی که چند اثر دیگرم چون »دین و اسطوره« 

و »خاک غریب« و »نکته های نیکو« رونمایی شود.
هر دم جوان تر می شوم وز خود نهان تر می شوم/ همواره آن تر می شوم از دولت هموار 

من/مثنوی،۴/۱۸۷۸
در پایان باید بگویم: من از میان دو گزینه ی ماکیاولی، بهتر آن است که بیشتر دوست مان 
بدارند تا از ما بترسند یا آن که بیشتر بترسند تا دوست مان بدارند؟ فوئنتس وار، اولی را 

انتخاب کردم. هر چند شهوت قدرت و ثروت، برخی روحانیون را به سوی دومی سوق داد.

آقای مدیرکل:

بجای تهدید از تجارب پیشکسوتان استفاده کنید
محمد نعمتی- بازنشسته فرهنگی

در پی بازنشر مطلبی در کانال پژواک و به نقل از کانال انعکاس تحت عنوان » اداره کل 
آموزش و پرورش هرمزگان دلایل استعفای مدیر دبیرستان نمونه جواد الائمه را شفاف سازی 
کنید « جناب مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان درپیامی  اینجانب محمد نعمتی بازنشسته 
آموزش و پرورش و فعال رسانه ای  را متهم به  نشر اکاذیب نموده اند. لذا لازم است  به عنوان 
یک پیشکسوت فرهنگی که در طول سی سال خدمت،  مسئولیت های مختلف از معلمی تا 
معاونت اداره کل آموزش و پرورش را عهده دار بوده ام  نکاتی را به مدیرکل آموزش و پرورش 
هرمزگان  یادآور شوم: اول آن که داشتن سعه ی صدر و روحیه ی نقدپذیری طبق فرمایش 
رئیس محترم دولت سیزدهم باید از ویژگی های مدیران این دولت باشد، لذا به جای تهدید 

منتقدان مشفق و اهالی رسانه سعی در بهره گیری از نظرات و  تجارب آنان برای خروج 
آموزش و پرورش استان از وضعیتی نمایید که در آن گرفتار شده است: از افت شدید میانگین 
نمرات امتحانات نهایی دانش آموزان گرفته تا افت معنادار درصد قبولی های پایه دوازدهم و 
نیز افت جایگاه آموزشی استان در کشور و اخیرا هم خالی بودن بسیاری از کلاس های درس 

در نقاط مختلف استان علیرغم گذشت یک هفته از شروع سال تحصیلی.
دوم آن که جناب مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان، مطلب بازنشر شده در این کانال به 
نقل از یک کانال شناخته شده ی کشوری به نام انعکاس است و مستند به متن استعفای 
یکی از مدیران زحمتکش ودلسوز مدارس این استان. لذا همانگونه که کانال انعکاس نیز 

محترمانه از آن اداره کل خواسته است به جای تهدید به شکایت بهتر است قدمی در مسیر 
تنویر افکار عمومی بردارید تا شائبه ها مرتفع شود. در پایان توفیق همه ی خدمتگزاران 
واقعی ایران عزیز را از درگاه ایزد منان مسالت دارم وآمادگی خود علیرغم مشکلات جسمی 
جهت حضور در محاکم قضایی مورد درخواست مدیرکل محترم اعلام میدارم. کفر چو منی 

گزاف وآسان نبود. 
محکمتر از ایمان من ایمان نبود. 

در دهر چو من یکی وآن هم کافر 
پس در همه دهر یک مسلمان نبود.   

شیعه  تقویت  با  دشمنان  گفت:  هرمزگان  در  فقیه  ولی  نماینده 
انگلیسی و سنی آمریکایی در آتش تفرقه می دمند. حجت الاسلام 

محمد عبادی زاده در همایش گرامیداشت هفته وحدت که با حضور 
علمای اهل سنت و شیعه در شهرستان سیریک برگزار شد، اظهار 
کرد: امروز در میلاد نور مطلق گرد هم جمع شده ایم تا در عظمت 
پیامبر بزرگ اسلام )ص(، در حد توان ادای دین کنیم. وی، با با اشاره 
به اهمیت تلاش برای ایجاد امت واحد اسلامی، عنوان کرد: اگر به زوایا 
و ابعاد مختلف دوران حکومت و زندگی رسول خداوند )ص( نگاه کنیم 
متوجه خواهیم شد که در حال حاضر از نظر وحدت با شرایط ایده آل 
آن دوران فاصله زیادی وجود دارد؛ چراکه در یک امت هیچگونه 
مسئله لطمه زننده به جامعه اسلامی وجود ندارد و می توان گفت تمام 
قومیت ها و مذاهب و ... در این امت جای می گیرد و با یکدیگر تعامل 
خواهند داشت. نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، با ذکر این نکته 
که دشمن اساس دین را نشانه گرفته است، گفت: تمام دشمنان 
دست به دست یکدیگر داده اند و در مقابل اساس دین قرار گرفته اند 

و در حال حاضر برای رسیدن به مقاصد شوم خود به سراغ حمله به 
مشترکات مسلمانان یعنی قرآن و پیامبر اسلام )ص( می روند؛ چراکه 
جنگ دشمنان با قرآن و پیامبر )ص( است. حجت الاسلام عبادی زاده، 
بیان کرد: دشمنان به خوبی می دانند اگر بخواهند با اسلام مقابله 
کنند باید اساس و ریشه های دین یعنی پیامبر )ص( و قرآن را تخریب 
کنند؛ که مسلمانان باید نسبت به این موضوع آگاه باشند و بدانند که 
در صورت تخریب ریشه های دین فروعات نمی تواند هیچ کمکی به 
رشد و کمال بشریت کند. مانند شاخ و برگان، درختی که پس از قطع 
ریشه، خشک خواهند شد. نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، 
تشریح کرد: رهبر انقلاب همواره نسبت به شیعه انگلیسی و سنی 
آمریکایی هشدار داده اند و دشمنان با تریبون دادن به این جریانات 

سعی در ایجاد اختلاف و جدال میان شیعه و سنی دارد.
انقلاب  معظم  رهبر  فتوای  به  اشاره  با  عبادی زاده،  حجت الاسلام 

)حفظه الله( در خصوص توهین به مقدسات اهل سنت، عنوان کرد: 
شیعه انگلیسی با حمایت رسانه ها و جریانات سیاسی این کشور سعی 
دارند با توهین به مقدسات اهل سنت به اختلافات مذهبی دامن بزند 
به همین جهت است که رهبر معظم انقلاب فتوایی در خصوص حرام 

بودن توهین به مقدسات اهل سنت صادر فرمودند.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، با ذکر این نکته که مارهای 
خوش خط و خالی برای آسیب زدن به وحدت اسلامی در جامعه 
و  نمایشی  کار  یک  وحدت  مسئله  امروز  گفت:  می کنند،  فعالیت 
ظاهری نیست که در برگزاری چند مراسم و همایش خلاصه شود؛ 
بلکه وحدت جزو اصول مسلم اسلام و قرآن است. هرکس به وحدت 
امت اسلامی ایمان نداشته باشد باید آگاه باشد که از قرآن و اسلام 
فاصله دارد؛ چراکه قرآن کریم همواره به وحدت حتی وحدت میان 

ادیان دعوت کرده است.

وحدت  ازاصول مسلم اسلام و قرآن است

راه عبور از بحران کمبود معلم 
یکی از مشکلات کنونی کشور که به بحران تبدیل شده، کمبود نیروی آموزشی در مدارس 
است. که  پشتوانه وزیربنای اصلی  آن عزم دولت و تخصیص بودجه درخور شان این 
وزارتخانه ومدیریت وچینش نیروی انسانی آن است اخیرا یک عضو کمیسیون آموزش 
و تحقیقات مجلس شورای اسلامی گفت:  در شرایطی که یک هفته از شروع آغاز سال 
تحصیلی جدید می گذرد بیش از ۲۳ هزار کلاس درس فاقد معلم هستند و باید مجلس 
شورای اسلامی به این موضوع و وضعیت نابسامان در آموزش و پرورش ورود کند. محمد 
وحیدی در جلسه علنی مجلس در تذکری اظهار کرد: مهرماه و آغاز سال تحصیلی را شاهد 
هستیم اما بیش از ۲۳ هزار کلاس درس فاقد معلم است آن هم در شرایطی که قانون اجازه 
استفاده از معلمان بازنشسته را داده است اما بازنشستگان استقبال نمی کنند چون پاداش 
دو سال گذشته شان را نگرفته اند. وی اضافه کرد: از طرف دیگر قانون مهرآفرین اجرا نشده 
و اجازه نمی دهند خرید خدمات آموزشی هم در کلاس ها درس بدهند، سوال این است که 
وظیفه مجلس شورای اسلامی و دولت چیست؟ معلمی که دو سال گذشته بازنشسته شده و 
پاداش نگرفته طبیعتا استقبالی از بازگشت به کلاس درس را ندارد وضعیت به گونه ای است 
که بچه ها در کلاس ها سرگردان هستند.  برای حل این بحران جدی چه باید کرد چندین 
راه برای حل این مسأله به نظر می رسد. مهم ترین و عاقلانه ترین راه، استخدام باپشتوانه  
تخصیص بودجه درخور شان برای این وزارتخانه و جذب هر ساله و متناسب نیروهای جدید 

در مراکز تربیت معلم و  مدرس ) دانشگاه فرهنگیان ( است، که تا سالها کمبود معلم را 
پوشش می دهد.دومین راه، مکانیزه کردن سیستم ستادی اموزش وپرورش است که نتیجه 
آن کم کردن از نیروهای ستادی در ادارات کل و ادارات آموزش و پرورش است که بخشی 
از آن ها کار سخت و  مهمی ندارند. پست هایی در ادارات هستند که در طول سال تحصیلی 
یک هفته هم کار مفید ندارند، اما...راه آخر استفاده از نیروهای شاغل و بازنشسته به صورت 
اضافه کاری و حق التدریس است. که  آموزش وپرورش به عنوان مسکن همیشه از این راه 
استفاده کرده است . اما چرا در سال تحصیلی جاری از طرف کارکنان و ذینفعان استقبال 
نشده است؟!قوانین حق التدریس به گونه ای است که یک معلم در صورت تدریس تمام وقت 
۲۴ساعت در هفته و در خوش بینانه ترین حالت رقمی معادل ۳۰ و حداکثر ۳۵ درصد 
حقوق خود را به عنوان حق الزحمه اضافه کار دریافت می کند که با حقوق های ۱۰-۱۵ 
میلیونی بازنشستگان و شاغلان، اضافه کار تمام وقت رقمی در حدود ۶-۴م تومان در ماه 
خواهد شد!! آن هم نه پرداخت در آخر ماه، بلکه انتظار چندین ماهه و گاه یک ساله برای 
دریافت حق التدریس!!به نظر شما، با سختی های خاصی که تدریس و آموزش به عنوان یک 
کار تخصصی دارد، با این ارقام انگیزه ای برای کار باقی می ماند؟! آیا کسانی که در وزارت خانه 
نشسته اند نباید به دنبال چاره ای برای ایجاد انگیزه باشند؟!در جنگ بوروکراتیک بین پرسنل 
و سازمان متاسفانه همیشه حق با سازمان است و قوانین را طوری تنظیم می کنند که 

خواست و نیاز پرسنل در نظر گرفته نمی شود. که اگر اندکی قوانین انعطاف داشته باشند، 
آموزش وپرورش  برای جذب نیروی تدریس حق انتخاب خواهد داشت، نه اینکه در بحبوحه 
آغاز سال تحصیلی و با گذشت دو هفته، در به در به دنبال جذب نیرو -جذب مبصر برای 
ساکت کردن کلاس ها و البته مردم - برای پر کردن کلاس ها باشد!!آقای وزارت!! شما که 
پول نمی دهید و تاکنون -متناسب با حقوق جهانی- حق هیچ کسی )حداقل در وزارت خانه 
های پرجمعیت( به درستی پرداخت نشده است، این پیشنهاد را عملی کنید:با تغییر قوانین 
به ازای هر سال حق التدریس - چه شاغلین و چه بازنشستگان دو ونیم درصد  به حقوق 
افراد اضافه شود تا یک فرد پس از سی خدمت )اگر در طول سی سال، ۵ سال اضافه کار 
در نوبت مخالف داشته باشد ۱۲و نیم درصد  به حقوق بازنشستگی او افزوده شود( اندکی 
به حقوق و مزایای او افزوده گردد.  بازنشستگانی هم که تدریس غیرموظف بپذیرند، پس از 
پایان سال مالی، ۲/۵درصد به حقوق او اضافه شود. یعنی در کنار حقوق ناچیز ماهی۴-۵ 
میلیون، سالیانه مبلغی  هم به فیش حقوق او افزوده شود. با این کار بودجه کشور برای یک 
بار هم که شده،  در راه درست ملی و تعلیم و تربیت هزینه می شود. باید بحران های که 
دراین چند دهه گریبانگیر این وزارتخانه است با مدیریت درست نه باانتخاب ارزان ترین و 
بدترین راه ها حل کرد و  پشت سر گذاشت، و باز هم مثل همیشه دود سومدیریت ها  روانه ی 

چشمان معلم، وآموزش وفرزندان این مرزوبوم  خواهد شد.
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در تاریخ کونگ فو استان هرمزگان:

کسب اولین مدال فدراسیونی 
توسط یک ورزشکار رودانی 

قهرمانی  فو  کونگ  فدراسیونی  مسابقات  در 
کشور انتخابی تیم ملی جوانان که از مورخ ۵ 
آذربایجان  ماکو  شهرستان  در  مهرماه   ۷ الی 
در  رامشگر  حسین  امیر  شد  برگزار  غربی 
بر استانهای تهران و  از غلبه  وزن ۵9 - پس 
خوزستان و اصفهان به نیمه نهایي راه یافت  و 
در نیمه نهایی با اختلاف اندک تک امتیاز بازی 
را به کرمان واگذار کرد و به مقام سوم و مدال 
برنز دست یافت تیم استان هرمزگان متشکل از 
۲ ورزشکار بنامان ابوالفضل امروزه در وزن ۵۵ - 
و امیرحسین رامشگر  در وزن ۵9 - به مربیگری 
حسین رامشگر به این مسابقات اعزام شده بود 
شایان ذکر است در تاریخ فعالیت ورزش کونگ 
فو در استان هرمزگان این اولین  مدال کشوری 
استان  آقایان  بخش  در  که  است  فدراسیونی 
هرمزگان کسب شده است .در پایان کاپ اخلاق 

هم به استان هرمزگان تعلق گرفت .

سکاندار ورزش و جوانان 
سندرک منصوب شد

و  ورزش  اداره  رئیس  سوی   از  حکمی  طی 
به  احمدی  ستار   ، میناب  شهرستان  جوانان 
بخش  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس  عنوان 

سندرک منصوب شد.
در مراسم  معارفه رئیس اداره ورزش و جوانان 
و  ورزش  کل  مدیر  خادمی  سندرک  بخش 
جوانان استان ،بخشدار بخش سندرک،  شهردار 
،  اعضای شورای اسلامی شهر، مسئول دفتر 
فنی اداره کل ورزش و جوانان،  رئیس حوزه 
و  تابع  شوراهای  و  سندرک  بخش  علمیه 
ورزشکاران حضور داشتند. ستار احمدی پس 
از دریافت حکم خود گفت : امیدوارم با کمک و 
حمایت های  مدیر کل ورزش و جوانان استان ، 
بخشدار بخش ،  شهردار و شورای اسلامی شهر  

شاهد پیشرفت ورزش بخش سندرک باشیم. 
وی اظهار داشت : تمام سعی و تلاش خود را 
خواهم کرد  تا هم در ورزش همگانی و  هم در 
ورزش قهرمانی موفقیت های خوبی را کسب 
کنیم. گفتنی است از ابتدای سال ۱۴۰۱ سعید 
از ورزشکاران رشته کاراته و دارای  زارعی که 
مدرک ارشد تربیت بدنی است ،این مسئولیت 
را برعهده داشت . زارعی از فرهنگیان منطقه و 
مدتی نیز مسئول ورزش آموزش و پرورش این 

بخش بوده است .

خبر مدال برنز مسابقات آسیایی هانگژو بر گردن قایقران هرمزگانی 

هانگژو  آسیایی  آرام  آب های  مسابقات  فینال  در  هرمزگان  قایقران  کاظمی  هدیه 
به مدال برنز دست یافت. هدیه کاظمی در ماده کایاک ۵۰۰ متر تک نفره بعد از 
ورزشکارانی از چین و سنگاپور در جایگاه سوم قرار گرفت تا مدال برنز را کسب کند. 
وی در فینال کایاک یک نفره ۵۰۰ متر زنان با زمان ۲ دقیقه و ۶۳۵ صدم ثانیه سوم 

شد و به مدال برنز رسید. 
 کیانا کمال زاده دیگر ملی پوش قایقرانی هرمزگان در کایاک ۵۰۰ متر ۴ نفره بهمراه 

هدیه کاظمی، نرجس کارگرپور و الناز شفعیان در جایگاه پنجم آسیا قرار گرفتند. در 
فینال کایاک زنان، نمایندگان ایران، ازبکستان، تایلند، چین، قزاقستان، هند، سنگاپور، 
ژاپن و کره جنوبی به رقابت پرداختند.پیش از این ایران در کایاک و کانو دونفره مردان 
مدال برنز گرفته بود و مدال های آب های آرام در حال حاضر به سه برنز رسید.کاظمی 
پس از کسب مدال برنز کایاک تک نفره ۵۰۰ متر اظهار کرد: برای کسب این مدال 
خوشحالم و تا آخرین لحظه برای طلا و نقره نهایت تلاشم را کردم اما مسابقه همین 
است. هدیه کاظمی در حاشیه ی برگزاری مسابقات قایقرانی گفت: مسابقات در سطح 
بسیار بالایی برگزار شد و ورزشکاران سایر کشورها با آمادگی بسیار بالایی در آن 
حضور پیدا کردند.وی افزود: همه ساله رقبای ما چین ، قزاقستان و ازبکستان بودند اما 
امسال سنگاپور و ژاپن هم به آن اضافه شدند، واقعا رقابت های بسیار سختی را پشت 
سر گذاشتیم.ملی پوش قایقرانی کشورمان با بیان اینکه در مسابقات نیمه نهایی و 
نهایی ارزیابی خوبی از سطح رقابت ها کسب کرده بودیم یادآور شد:همه بچه ها نهایت 
تلاش خود را کردند و فشار زیادی به خود آوردیم تانتیجه مطلوب را بگیریم.وی افزود 
: ۵ سال تمام برای کسب مدال برنز تلاش کردم و سعی کردم بهترین عملکرد را در 
سه ماده ای که شرکت کردم باشم .کاظمی در بخش دیگری از سخنانش با تاکید 
بر اینکه کادر فنی عملکرد تیم را مورد بررسی قرارداد اظهار داشت : فکر می کنم 
مهمترین مشکل ما در ماده های گروهی بود ، فرصت زیادی نداشتیم که گروهی در 

قایق بنشینیم و تمرین کنیم در هر صورت همه بچه ها نهایت خود را تلاش کردند.
استان هرمزگان دو ورزشکار در مسابقات آسیایی هانگژو و سه ورزشکار در مسابقات 

پارآسیایی هانگژو دارد.

ورزشگاهی مدرن در شهر جدید خلیج فارس احداث خواهد شد 

مهدی دوستی با اشاره به فراهم شدن مقدمات طرح احداث شهر جدید خلیج فارس 
در ساحل شرقی بندرعباس از احداث ورزشگاهی بزرگ و مدرن در این شهر خبر 

داد. استاندار هرمزگان با اشاره به سهمیه ۶۶ هزار واحدی استان در نهضت ملی 
مسکن، بیان کرد: با تلاش های انجام شده ۱۲۲ درصد از زمین موردنیاز نهضت ملی 
مسکن در استان تامین، بیش از 9۰ درصد پروانه های ساختمانی صادر و عملیات 
اجرایی مسکن نیز در شهرستان های مختلف آغاز شده است.وی عنوان کرد: زمین 
تامین شده در دولت سیزدهم فقط بر اساس نیاز نهضت ملی مسکن نبوده بلکه 
تلاش کردیم با تامین زمین بیش از نیاز دولت، انحصار زمین را در استان بشکنیم.

دوستی با اشاره به اینکه در ابتدا بنا بود شهر جدید علوی، برای اجرای نهضت ملی 
مسکن بندرعباس در نظر گرفته شود، گفت: با توجه به عدم رغبت مردم جهت 
اسکان در این منطقه، زمین های جدیدی را در نظر گرفتیم چرا که مسکن باید 
محلی برای آرامش مردم باشد و از طرفی توجیهی نداشت که با وجود سواحل مردم 

را به سمت کوه ها ببریم.
استاندار هرمزگان با اشاره به برنامه ریزی جهت احداث دو شهر ساحلی کوشک و 
خلیج فارس افزود: شهر جدید خلیج فارس شهری بروز و بی نظیر در کشور خواهد 
بود و یک ورزشگاه جدید و نوین در شهر جدید خلیج فارس احداث خواهد شد که 
طراحی های اولیه در حال انجام است و تیم طراحی چند سفر به شهرهای بزرگ دنیا 

جهت بازدید از مجموعه های ورزشی مطرح داشته اند.

صدرنشین مغلوب تیم فوتبال 
ساحلی فولاد هرمزگان 

لیگ  هفدهم  هفته  در  هرمزگان  فولاد  تیم 
پنالتی  فوتبال ساحلی کشور در ضربات  برتر 
تیم صدر شیمی یزد را شکست داد.تیم فولاد 
در  خود  خانگی  بازی  آخرین  در  هرمزگان 
ورزشگاه ساحلی غدیر بندرعباس میزبان تیم 
صدر شیمی یزد بود که در این دیدار در وقت 
اول و دوم بازی از حریف خود پیش افتاد.در 
وقت سوم نیز در حالی که می توانست بازی 
را در هنگام قانونی به نفع خود به پایان برساند 
اما در آخرین دقایق بازی، یزدی ها بازی را به 
تساوی چهار بر چهار کشاندند و در وقت اضافه 
گلی از سوی تیم ها رد و بدل نشد تا سرنوشت 
بازی با ضربات پنالتی مشخص شود.تیم فولاد 
موفق شد در ضربات پنالتی با نتیجه هشت بر 
هفت تیم صدر شیمی یزد را شکست دهد؛ در 
فوتبال ساحلی تیمی که در ضربات پنالتی برنده 
بازی شود تنها یک امتیاز کسب می کند.ناصر 
دلفگار، رحمان افضلی، بهزاد رضایی و محمد 
رضا علی پور این بازی را داوری کردند؛ نماینده 
فدراسیون حمیدرضا جلالی و ناطر داوری نیز 
علیرضا طیارزاده بود.فصل جدید رقابت فوتبال 
باشگاه های کشور  برتر قهرمانی  لیگ  ساحلی 
زیرنظر کمیته فوتبال ساحلی فدراسیون فوتبال 
از ۲۴ اردیبهشت ماه جاری با حضور ۱۰ تیم 
در قالب یک گروه به صورت دوره ای و رفت و 
برگشت در مناطق مختلف کشور آغاز شد.در 
این رقابت ها تیم های شهرداری بندرعباس و 
تیم های  هرمزگان،  استان  از  هرمزگان  فولاد 
چادرملو  و  صدرشیمی  گلساپوش،  مقاومت 
آزاد  منطقه  همراه  به  یزد  استان  از  اردکان 
جنوبی  پارس  رودسر،  خزر  شاهین  چابهار، 
حیات  و  اصفهان  حداد  فرش  بوشهر، صنعت 

داود گناوه حضور داشتند.

دعوت ۴ بازیکن هرمزگانی به 
اردوی تیم ملی فوتسال جوانان 

بازیکن صاحب نام هرمزگانی به اردوی  چهار 
تیم ملی فوتسال جوانان کشور دعوت شدند.

اردوی تدارکاتی تیم ملی فوتسال زیر۲۰ سال 
طی دو مرحله برگزار می شود که علی صانعی، 
به  بازیکنان دعوت شده  اسامی  تیم  سرمربی 
اردو را اعلام کرد.این اردو در دو مرحله برگزار 
می شود که بازیکنان فولاد هرمزگان به نامهای 
میربهبهانی،  محمد  سید  نوروزی،  محمدرضا 
محمدرضا باسره و خلیل بارانی از تاریخ دهم 
تا ۱۲ مهرماه سال جاری در آن حضور خواهد 
داشت.فوتسال و والیبال ساحلی هرمزگان در 
و  یافته  چشمگیری  رشد  به  اخیر  های  سال 
در حال درخشش در عرصه های ملی و بین 

المللی است.

خبر

هفته دوم لیگ برتر فوتبال هرمزگان  به پایان رسید 

در هفته دوم لیگ برتر فوتبال باشگاه های هرمزگان تیم های جبل بر شهرو،  گازال 
دادند.در  شکست  را  خود  حریفان  تیاب  بندر  فانوس  و  گورزانگ  وحدت  جناح،  
دیدارهای این هفته گروه غرب، تیم عالمین دمیلو  در خانه میزبان حبل بر شهرو بود 
که شش بر دو  مغلوب این تیم  شد. برای عالمین دمیلو مهدی دهقانی و عبدالخالق 
درخوش گلزنی کردند. و گل های جبل بر شهرو را دو گل محمدحسین کلاتی دو 
گل و علیرضا رامشگر ، محسن دندیس ، جاسم آهنی پور و جواد جغینی پور به ثمر 
رساندند. اتحاددژگان و طوفان کوخرد بدون گل به کار خود پایان دادند. گازال جناح 
با دو گل مهران دوزنده تیم جنوب برکه دوکا پارسیان را شکست داد. شناورسازی پی 
پشت قشم در این گروه استراحت داشت.در دیدارهای گروه شرق وحدت گورزانگ با 
تک گل حسین ذاکری تیم ثامن کردر میناب را شکست داد. ستاره انقلاب رودان در 

خانه از تیم فانوس بندر تیاب میزبانی کرد که در پایان نود دقیقه سه بر یک بازی را به 
مهمان خودش واگذار کرد. تک گل تیم ستاره انقلاب رودان را میلاد زارعی و سه گل 
تیم فانوس بندر تیاب را موسی صدیقی از روی نقطه پنالتی،  روح الله علی محمدی و 
حسام فولادی به ثمر رساندند. در این هفته تیم منتخب زاهد چاهو استراحت داشت 
و  تیم متحد معز آباد رودان از مسابقات انصراف داد.در هفته سوم لیگ برتر فوتبال 
باشگاه های هرمزگان پنجشنبه سیزدهم مهرماه ثامن کردر میزبان ستاره انقلاب 
است. در سایر دیدارهای این هفته که جمعه چهاردهم مهر برگزار خواهد شد اتحاد 
روستایی جاسک با وحدت گورزانگ بازی می کند. فانوس بندر تیاب در خانه به 
مصاف منتخب زاهد چاهو می رود. جنوب برکه دوکا پارسیان از تیم پی پشت قشم 
میزبانی خواهد کرد.طوفان کوخرد به مصاف عالمین دمیلو می رود و جبل بر شهرو 
در خانه با گازال جناح بازی می کند.  در پایان دیدارهای هفته دوم و در گروه شرق  
فانوس بندر تیاب با ۶ امتیاز صدرنشین است. زاهد منتخب چاهو و وحدت گورزانگ با 
سه امتیاز و به دلیل تفاضل گل دوم و سوم هستند. اتحاد روستایی جاسک، ثامن کردر 
میناب و ستاره انقلاب رودان بدون امتیاز تیم های چهارم تا ششم هستند. در جدول 
رده بندی گروه غرب گازال جناح و اتحاد دژگان با چهار امتیاز و به دلیل تفاضل گل 
اول و دوم هستند. تیم های جبل بر شهرو و جنوب برکه دوکا پارسیان با سه امتیاز 
و به دلیل تفاضل سوم و چهارم،  شناورسازی قشم و طوفان کوخرد با یک امتیاز و به 
دلیل تفاضل گل پنجم و ششم و عالمین دلیمو بدون امتیاز در مکان هفتم ایستاده 
است.در لیگ برتر فوتبال باشگاه های هرمزگان در گروه شرق  تیم های منتخب زاهد 
چاهو،  ستاره انقلاب رودان، فانوس بندر تیاب،  وحدت گورزانگ،  ثامن کردر میناب،  
و اتحاد روستایی جاسک و در گروه غرب تیم های شناورسازی قشم،  گازال جناح، 
حبل بر شهرو، اتحاد دژگان، جنوب برکه دوکا پارسیان، عالمین دمیلو و طوفان کوخرد 

با هم رقابت خواهند کرد.
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رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد هرمزگان در بازدید اعضای هیئت مدیره از طرح های توسعه ای مطرح کرد:

تاخیر در اجرای طرح های توسعه ای، هزینه ها را افزایش می دهد 

مانند  نقدینگی  فولاد هرمزگان گفت:  رئیس هیئت مدیره شرکت 
به طرح های  به موقع آن  تزریق  خون در رگ های سازمان است و 
توسعه ای منجر به پویایی شرکت و ایجاد توازن و صرفه جویی اقتصادی 
خواهد شد.مصطفی عطایی پور  افزود : به طوری که در حال حاضر 
9۰ درصد قطعات مکانیکی مورد نیاز مبارکه از داخل تامین می شوند. 
این اقدام علاوه بر تداوم حیات کارخانه، باعث رشد در تامین کنندگان 
و پیمانکاران شده است. خوشبختانه تیم بسیار قوی و باتجربه در 
فولاد هرمزگان در زمینه خرید و تامین مستقر است و همین امر به 
پیشرفت فعالیت ها منجر شده است.رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد 
هرمزگان خاطرنشان کرد: زمان بندی مناسب طرح های توسعه ای یکی 
از عوامل کاهش هزینه ها خواهد بود. چرا که با تورم موجود در کشور، 
در صورتی که اجرای پروژه به طول انجامد، با توجه به تعدیلات آتی 
اجرای قرارداد، هزینه های اضافی به شرکت تحمیل خواهد شد. از این 
رو، دقت نظر مدیران فولاد هرمزگان می تواند از بروز چنین مشکلاتی 
و  نقدینگی  حفظ  اهمیت  به  اشاره  با  کند.عطایی پور  جلوگیری 
سودآوری در شرایط کنونی، عنوان کرد: ایجاد توازن در هزینه ها بسیار 
ضروری است. برای این منظور رصد دقیق تقاضای بازار، شرایط تولید 
و تامین مواد اولیه، تقاضای بازار و فروش به موقع می تواند علاوه بر 
صرفه جویی در هزینه ها، به سودآوری بیشتر منجر شود.رئیس هیئت 
مدیره شرکت فولاد هرمزگان در پایان تاکید کرد: خوشبختانه مجموع 
پیشرفت طرح های توسعه ای فولاد هرمزگان مثبت ارزیابی می شود 
و طبق برنامه جلو می رود. برای حفظ و بهبود این روند، لازم است 
جلسات منظم با همه ارکان توسعه مانند پیمانکاران، تامین کنندگان 
و...جهت هماهنگی بیشتر برگزار شود تا در نتیجه آن، اجرای پروژه  ها 
به ویژه نیمه دوم سال که آب و هوای استان هرمزگان شرایط بهتری 

دارد، با سرعت بیشتری پیگیری شود.

درتوسعه و تولید موفق عمل کرده ایم
هیئت  رئیس  عطایی پور  مصطفی  مدیرعامل،  معروفخانی  عطاالله 
به  اعضای هیئت مدیره  بنائیان  تابش و محمدرضا  مدیره، محسن 
همراه تعدادی از معاونان و مدیران شرکت فولاد هرمزگان از خط 
تولید و طرح های توسعه ای بازدید و جلسه ای نیز به منظور پایش و 
بررسی این طرح ها برگزار کردند.در جلسه پایش و بررسی طرح های 
پنج  در  هرمزگان  فولاد  عملکرد  به  اشاره  با  معروفخانی  توسعه ای، 
ماه نخست امسال، بیان کرد: خوشبختانه تلاشگران فولاد هرمزگان 
توانستند علی رغم تمام مشکلاتی که سد راه صنعت فولاد بود، به 
ویژه کمبود انرژی، به شعار امسال مبنی بر رشد تولید جامه عمل 
بپوشانند. به طوری که تا پایان مرداد ماه رشد ۷.۵ درصدی در تولید 
تختال فولادی و ۲9 درصدی در تولید آهن اسفنجی در شرکت به 
دست آمد. مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان با اشاره به ادامه اجرای 
هلدینگ  استراتژی های  راستای  در  هرمزگان  فولاد  استراتژی های 
مبارکه و تاکیدات مدیرعامل آن، خاطرنشان کرد: هم تولید و هم 

توسعه در فولاد هرمزگان به طور متوازن پیش رفته است و این دو 
مولفه، دو بال اعتلای فولاد هرمزگان در میان فولادسازان خواهند 
بود. از یک سو، با توجه به استراتژی های کلان کشور مبنی بر توسعه 
صنعت فولاد به ویژه در استان هرمزگان پیگیری می شود و از سوی 
دیگر، شعار امسال مبتنی بر رشد تولید است. بنابراین فولاد هرمزگان 
در هر دو مولفه توسعه و تولید به خوبی پیش می رود و می تواند به 
زودی به یکی از بزرگ  ترین فولادسازان کشور تبدیل شود.معروفخانی 
از هماهنگی و همدلی اعضای هیئت مدیره فولاد هرمزگان تقدیر و 
تشکر کرد و گفت: این هماهنگی ها به ویژه طی یک سال اخیر باعث 
رقم خوردن اتفاقات بزرگی همچون آغاز طرح های توسعه ای مهمی 
همچون افزایش ظرفیت از ۱.۵ میلیون تن به ۳.۲ میلیون تن و طرح 
نورد گرم ازجمله آن بوده است. همچنین با هماهنگی و همدلی و 
تلاش جهادگونه همکاران در فولاد هرمزگان رشد تولید حاصل شده 
و امیدواریم برای نیمه دوم سال نیز شاهد رقم خورد اتفاقات مبارکی 
باشیم.اعضای هیئت مدیره فولاد هرمزگان ضمن تقدیر از مدیرعامل، 
معاونان و کارکنان فولاد هرمزگان در ثبت رکوردها و سرعت در اجرای 
توسعه، بر همدلی بیشتر میان اعضای هیئت مدیره برای هم افزایی و 

اعتلای نام فولاد هرمزگان در میان فولادسازان کشور تاکید کردند.

توان  تولید انواع گریدهای تختال را داریم 
مدیریت  کمیته  جلسه  در  هرمزگان  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
و  جاری  سال  عملکرد  بررسی  منظور  به  مدیران  و  معاونان  با  که 
استراتژی های نیمه دوم سال برگزار شد،گفت : سال ۱۴۰۲ در حوزه 
تولید به دلیل مشکلات عدیده در تامین انرژی سال دشواری است. از 
این رو باید به سرعت برای نیمه دوم سال برنامه ریزی و تصمیم گیری 
کنیم. معروفخانی با بیان اینکه در شرایط رکورد بازار داخلی و صادراتی 
هم در فروش داخلی و هم در فروش صادراتی رشد داشتیم، عنوان 
کرد: در بازار داخلی کمبود برق به زنجیره صنعت فولاد صدمه زده 
شاهد کاهش تقاضا هستیم که بخش فروش ما در این حوزه با رشد 
حجم فروش موفق عمل کرده است. در بازار صادراتی نیز دامپینگ 
روسیه و چین و به تبع آن کاهش قیمت اتفاق افتاده که خوشبختانه 
صادرات فولاد هرمزگان کاهش نداشته و این نشان می دهد توانستیم 
علاوه بر حفظ بازارهای موجود، بازارهای جدیدی را بیابیم. البته با 
افزایش رقبای داخلی و خارجی باید به جهت حفظ رقابت پذیری، 
افزوده باشیم. این  به دنبال تولید محصولات خاص و دارای ارزش 
موضوع علاوه بر رشد تقاضا برای محصولات فولاد هرمزگان به رشد 
سودآوری نیز کمک خواهد کرد.وی برنامه ریزی هوشمندانه برای تولید 
گریدهای مختلف را نیاز شرکت دانست و تاکید کرد: فولاد هرمزگان 
توانایی تولید انواع گریدهای تختال را دارد و باید در شرایط رکورد، 
با اجرای پروژه  بازار را در اختیار بگیرد.  با تولید محصولات خاص 
لنس سایدوال در روزهای آتی و نیز افزایش ظرفیت توانایی تولید 
فولاد هرمزگان برای گریدهای خاص افزایش می یابد. بنابراین حوزه 
بهره برداری باید بیش از سایر واحدها نسبت به تولید گریدهای خاص 
توجه کند. همچنین فولاد هرمزگان نمی تواند نسبت به افزایش تولید 

بی توجه باشد و باید به ثبت رکوردهای بالاتر بیندیشد.

طرح های توسعه فولاد هرمزگان متوازن
 پیش می روند

علیرضا کاظمی، معاون تکنولوژی و توسعه شرکت فولاد هرمزگان 
گفت : طرح های توسعه این شرکت مطابق با نیاز و تکنولوژی های 
طرح های  اجرای  هرمزگان  فولاد  شرکت  است.  شده  تعریف  روز 
تولید  زنجیره  تکمیل  ظرفیت،  افزایش  برای  را  متعددی  توسعه 

خود و بهبود زیرساخت های مرتبط در دستور کار قرار داده است. 
هم اکنون پروژه مگامدول احیا مستقیم به ظرفیت ۱.۷۲ میلیون تن و 
سیلوهای ذخیره سازی آهن اسفنجی در دست اجرا هستند. همچنین 
طرح توسعه ظرفیت تولید فولاد خام از ۱.۵ به ۳.۲ میلیون تن و به 
همراه پروژه احداث واحد نورد گرم در دست اجرا است و پروژه های 
زیرساختی دیگر همچون واحد گازهای صنعتی برای تولید اکسیژن، 
توسعه پست برق، انتقال پساب و بهینه سازی واحد تصفیه خانه نیز 
انجام می شود. معاون تکنولوژی و توسعه شرکت فولاد هرمزگان افزود 
: زمان اجرای هر پروژه با پروژه دیگر متفاوت است. به طور مثال پروژه 
تولید آهک در سال جاری به بهره برداری خواهد رسید. راه اندازی پروژه 
احیا مستقیم نیز ابتدای سال ۱۴۰۴ خواهد بود. در همین حال طبق 
برنامه، پروژه افزایش ظرفیت فولادسازی پس از شروع فاز اجرا، طی 

مدت ۳۶ ماه اجرا خواهد شد. 
کاظمی تصریح کرد : عمده چالش صنعت فولاد کشور برای اجرای 
پروژه ها در رابطه واردات تجهیزات و ماشین آلات و دستیابی به آخرین 
تکنولوژی های روز است که توان تولید آن ها در حال حاضر در کشور 
وجود ندارد. البته این چالش باعث توقف پروژه های فولاد هرمزگان 
نخواهد شد؛ همان طور که توسعه صنعت فولاد کشور متوقف نشده 
است. همچنین تلاش کرده ایم با بومی سازی بسیاری از تجهیزات و 
قطعات، از پتانسیل های داخلی استفاده کنیم. در همین حال چالش 
انتقال ارز نیز برای تجهیزات وارداتی وجود دارد که راهکارهایی در 

راستای رفع این چالش اندیشیده شده است.

ممیزی داخلی استانداردهای مدیریتی فولاد 
هرمزگان انجام شد 

مرضیه حمیدی، مدیر مهندسی صنایع شرکت فولاد هرمزگان بیان 
استاندارد  برای شش  مدیریتی  استانداردهای  داخلی  ممیزی  کرد: 
تعریف و طی پنج روز با مشارکت واحدهای سازمان و کارشناسان تیم 
ممیزی انجام شد.وی با بیان اینکه برای تعمیق و افزایش اثربخشی 
استقرار استانداردهای مدیریتی چند برنامه را پیگیری کرده ایم، افزود: 
موضوع ممیزی ویژه استانداردهای مدیریتی را در برنامه های خود 
گنجانده ایم و در این خصوص قصد داریم در طول یک سال به صورت 
عمیق و کاربردی وارد همه حوزه های سازمان شویم.مدیر مهندسی 
از  اضافه کرد: ممکن است بسیاری  صنایع شرکت فولاد هرمزگان 
واحدهای سازمانی در مقیاس ممیزی داخلی یا ممیزی شخص ثالث 
نباشند، اما به دنبال تعمیم این استانداردها در همه واحدها خواهیم 
بود و تمامی مدیریت ها را در این فرایند دخیل خواهیم کرد. حمیدی 
با اشاره به فرصت محدود این ممیزی، تصریح کرد: در این فرایند 
و  مشاهدات  از  ناشی  اصلاحی  اقدامات  روی  را  تمرکز خود  بیشتر 
عدم انطباق های احتمالی برای فرایند ممیزی شخص ثالث معطوف 

داشته ایم.
با فرایندهای  الزامات استانداردهای مدیریتی  از یکپارچه سازی  وی 
کسب وکار به عنوان دیگر برنامه های مهم مدنظر در این حوزه یاد و 
تصریح کرد: در این برنامه مشخص می کنیم که بندهای استاندارد 
با فرایندهای سازمان چه ارتباطی دارند و پس از آن هر واحد نقش 
سپس  یافت.  درخواهد  پیاده شده  استاندارد   ۸ تمامی  در  را  خود 
مباحث آموزش، فرهنگ سازی و جاری سازی آن ها پیگیری خواهد 
شد.مدیر مهندسی صنایع ابراز امیدواری کرد این پروژه ها با موفقیت 
با همکاری اثربخش همه واحدهای سازمانی انجام شود و ممیزی های 
صورت گرفته و اجرای برنامه های بهبود نتایج خوبی را برای سازمان 
به همراه داشته باشد تا در فرصت محدود تا انجام ممیزی شخص 

ثالث، بهبودها انجام شود؛ چراکه هدف فولاد هرمزگان از ممیزی، 
کمک کردن، بهبود فرایندها، استانداردسازی و هدایت سازمان به سوی 

تعالی سازمانی است.

مهلت ارسال مقالات سومین کنفرانس فولادسازی 
تمدید شد 

مدیر متالورژی، طراحی و توسعه محصولات شرکت فولاد هرمزگان 
گفت: نظر به استقبال پژوهشگران و صنعتگران کشور از کنفرانس و 
تقاضای برخی از محققان و پژوهشگران محترم و آغاز به کار مراکز 
تحقیقاتی بعد از تعطیلات تابستان و شروع به کار مراکز دانشگاهی، 
افزود  برای کنفرانس تمدید شد. شاهین زارع  ارائه مقالات  فرصت 
: صنعتگران و دانشگاهیان تا ۱۵ مهر ماه وقت داشتند که مقالات 
خود را به دبیرخانه کنفرانس ارائه کنند. نظر به استقبال پژوهشگران 
و  محققان  از  برخی  تقاضای  و  کنفرانس  از  کشور  صنعتگران  و 
پژوهشگران محترم و آغاز به کار مراکز تحقیقاتی بعد از تعطیلات 
تابستان و شروع به کار مراکز دانشگاهی، تصمیم بر آن شد فرصت 
ارائه مقالات برای کنفرانس تا ۱۵ آذر ماه و آخرین مهلت ثبت نام تا 

۱۵ دی ماه تمدید شود.
رئیس ذوب کوره و LF شرکت فولاد هرمزگان هم  گفت: سومین 
کنفرانس فولادسازی و ریخته گری مداوم فرصت مناسبی برای دریافت 
ایده ها و تبادل نظر فولادسازان برای بهبود عملکرد نواحی فولادسازی  
و استفاده عملی از این نظریه ها است. عباسعلی براهیمی افزود : با 
دومین  در  شده  مطرح  پیشنهادات  و  مقالات  برخی  از  بهره گیری 
کنفرانس ریخته گری مداوم، عملکرد واحد ذوب نیز در سال گذشته 
و  مشاوره ها  ایده ها،  تبدیل  با  توانستیم  و خوشبختانه  یافت  بهبود 
راهکارهای ارائه شده از سوی فعالان صنعت فولاد به روش های عملی 
در کوره های قوس الکتریک و کوره های پاتیلی، ضمن ارتقای عملکرد 
این واحد، رکوردهای جدیدی را در تولید سالانه فولاد هرمزگان به 
ثبت برسانیم. به طوری که در واحد ذوب کوره و LF بهترین عملکرد 
حاصل شد. بنابراین بخشی از رشد تولید مرهون مشاوره ها و تبادل 
نظرهایی بود که توانستیم با سایر شرکت های فولادی داشته باشیم 
 LF و به دستیابی به اهداف سازمان کمک کرد.رئیس ذوب کوره و
شرکت فولاد هرمزگان با اشاره به برنامه های واحد ذوب برای حضور 
در سومین کنفرانس فولادسازی و ریخته گری مداوم، خاطرنشان کرد: 
در این کنفرانس قصد داریم تمام دستاوردهای خود در حوزه فولاد 
سازی و متالورزی ثانویه را به مقاله تبدیل و به اهالی صنعت فولاد 
کشور ارائه کنیم تا سایر شرکت های فولادساز نیز بتوانند از تجارب و 
دانش کسب شده در شرکت فولاد هرمزگان برای بهبود شرایط صنعت 
فولاد کشور استفاده کنند؛ همچنان که شرکت ما نیز پیش تر از این 
تجارب استفاده کرده بود. ضمن اینکه رویکرد ما نیز جست وجوی 
مقالات، راهکارها و پیشنهادهای جدید و استفاده از آن ها در شرکت 

خواهد بود.


